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VPLIV SOSEDOV NA RODNOST OLIK
(Mef) Veliki so bili od vedno bolj ranljivih od majhnih, 
ki so sc znali bolje prilagoditi, sc malo potuhniti ali 
zgolj pretvarjati, samo da je šlo vse naprej po starem. 
Izoli in Piranu je tudi tokrat uspelo, Koper pa je bil 
enostavno prevelik in tako se ni le upognil ampak seje 
preprosto prelomil. To je seveda njihova stvar in lahko 
jim le zaželimo veliko sreče.
Naša skupna stvar pa je sodelovanje med tremi 
občinami slovenske Istre, ki nekatere strateške stvari 
vendarle rešujejo skupaj. Zadnje čase je bilo to 
sodelovanje takorekoč brezhibno, skorajda na ravni 
nekdanje obalne skupščine, kar je bilo seveda 
razumljivo, saj so vsi trije župani bili člani iste stranke. 
Tako so se hitro dogovorili tudi o tako zgodovinskih 
projektih kot je gradnja skupne čistilne naprave, 
urejanje odlagališča, trasa hitre ceste, urejanje obale 
med Izolo in Koprom in še marsikaj drugega.
Seveda bi težko rekli, da se bo zdaj to spremenilo, zelo 

verjetno pa je da bo treba 
nove kopske občinske 
može ponovno prepričevati 
v primernost nekaterih 
takšnih projektov.

Tokrat bosta morali biti preverjeni županji zelo strpni in 
razumevajoči pri prepričevanju novega župana, da je 
gradnja hitre ceste ob naselju, kjer sicer živi, vendarle 
najprimernejša in da je območje luke najboljše za 
postavitev skupne čistilne naprave, čeprav je sam 
napovedoval gradnjo marine prav na trasi 
kanalizacijskega voda za potiskanje fekalij iz Izole do 
čistilne naprave v Kopru. Treba je namreč vedeti, daje 
bil projekt skupne čistilne naprave sprejet skozi 
šivankina ušesa pa tudi o trasi hitre ceste obstajajo 
nekatera različna mnenja.
Izolska županja je po prvem krogu volitev vsem 
izvoljenim slovenskim županom poslala posebno 
čestitko. Verjamemo, da je to storila tudi ob izvolitvi 
kandidata, ki je v sosednji občini premagal njenega 
strankarskega prijatelja in dobrega sodelavca. Če pa je 
v tem primeru ravnala drugače, potem se nam obetajo 
čisto drugačna 4 leta političnega dogovarjanja na 
slovenski obali.
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SPOMINI NA VOLITVE
Za nami so volitve, prišel je čas resnice. 
Eni ližejo si rane, drugi pojejo zdravice. 

Rdeči in rumeni, beli in zeleni, 
polni so obljub, vsi tako pošteni.

Vsem je za pravico, vsem je za ljudi 
mene pa vseeno par stvari skrbi 

Vsi skrbijo zame pa jih niti ne poznam, 
vsi so vedno z mano, jaz pa vse bolj sam 
sedim pod to marelo in mi je prav vseeno 
za belo in za rdečo, za modro in rumeno.

IZOLA, tel.: 616 80 00 #
f0yfo

EREBE

Izdelki
za zdravo življenje

Tomažičeva 10, Izola
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8-12,15-18, sobota: 8 -12 

Tel.: 640 -40 -64



V tej rubriki objavljamo pisma z odgovori, mnenji in razmišljanji bralcev tega 
časopisa pa tudi tistih, ki so v časopisu slučajno omenjeni in se jim zdi vredno 
ali potrebno odgovarjati na tukaj izrečena in zapisana mnenja drugih. Seveda 
v uredništvu pazimo, da objavljamo le tista pisma, ki so v skladu z zakonom o 
medijih ter niso žaljiva ali bi lahko drugače prizadela kogarkoli. Pri odločanju 
o objavi se uredništvo odloča v skladu z lastno uredniško politiko in v tradiciji 
sodobne demokracije in obveščanja.

PTT's NOT DEAD

POVOLILNA TRAVMA 
GOSPODOV IZ LDS IZOLA
Lastnost domišljavih slabičev je, da vzroke za svoj neuspeh pripisujejo 
drugim, uspehe pa izključno sebi.
Ob branju izjave za javnost gospodov iz LDS Izola se mi močno 
dozdeva, da bi gornje lahko veljalo tudi za slednje, saj bi očitno radi 
neuspeh na županskih volitvah pripisali predsedniku Nadzornega 
odbora Občine Izola, ki da je »mogoče namerno zavlekel zadevo po 
volitvah, ker je bil prej javno imenovan z vaše strani kot eden od 
kandidatov vaše koalicije za podžupana občine Izola in je imel osebni 
interes, da so vas občani izvolili...... Torej, »krivca« za neuspeh imate,
saj je namerno zavlačeval s poročili o nepravilnostih v Zavodu za 
turizem in s tem omogočil izvolitev ge Brede Pečan za Županjo Občine 
Izola, uspeh na volitvah občinskih svetnikov pa je predvsem zasluga 
tistega »edinega, kateri sem vodil volilno kampanijo....« .
Vendar, gospodje iz LDS, javnost naj izve, da od gornjih trditev ne drži 
nobena, namreč niti tista o »krivcu« ne o »zaslužnemu«:
Nadzorni odbor je sprejel pobudo občinskega sveta, da opravi finančni 
nadzor v Zavodu za turizem in ga v 90 dneh obvesti o opravljenem 
pregledu. Da bi s poročilom prav v času volilne kampanije udrihali po 
županji, je bila mogoče res dobra zamisel »protipečanove« koalicije, 
vendar se pri predsedniku nadzornega odbora nikakor ni zataknilo. 
Zataknilo se je pri vašem netočnem računanju: slabo ste namreč 
predvideli, da se bo 90 dnevni nadzor iztekel po prvem krogu lokalnih 
volitev. Nadzor pa je, glej ga zlomka, vodila prav članica iz vaše 
koalicije! Torej, v njem nisem sodeloval in nanj nikakor nisem mogel 
vplivati, ali ni tako?
Natanko na dan sprejema dokončnega poročila o pregledu, to je v petek, 
15. 11. (volitve so bile 10.11.) smo sklicali novinarsko konferenco in 
javnost seznanili o svojem delu v letu 2002. Občinski svet v času 
volilne kampanije in v tednu po prvem krogu volitev ni več deloval, 
vendar so v tem času v javnost »curljale« informacije o nadzoru, kar je 
ne le skrajno neresno, pač pa tudi protizakonito.
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VELIKA PONUDBA DEL!

Poleg tega so zainteresirani (sami dobro vedo, kdo so) name v tem času 
verbalno in fizično pritiskali (tudi z grožnjami po fizičnem obračunu), 
češ da je moja dolžnost objaviti vsebino dokumentov iz poročila o 

nadzoru v Zavodu za turizem, še preden je bil dokončno sprejet, in v 
času volilne kampanije. Iz načelnih in etičnih razlogov seveda tega 
nisem storil. Nadzorni odbor sem štiri leta vodil nepristransko in daleč 
od »igric« katerekoli politične opcije. Vodilo sta mi bila izključno 
Zakon o lokalni samoupravi in Statut Občine Izola. Vsa ta leta se za 
poročila NO v občinskem svetu še zmenili niste, gospoda iz LDS in 
koalicije, ko pa naj bi po vašem mnenju NO morda lahko uspešno 
opravil nalogo - »zrušiti« županjo Pečanovo, ste svoje sile hitro 
preusmerili. Očitno bi želeli (pa čeprav po volitvah!) prikriti (svojim) 
volilcem, kako ste se ušteli! Vendar ste šli s svojo travmo pa le nekoliko 
predaleč! Te se z blatenjem moje časti ne da pozdraviti. (Morda pa le - 
na sodišču, s civilno tožbo, o čemer bom vsekakor še razmislil...) 
Mislim, da se morate za rezultat volitev v občinski svet zahvaliti 
predvsem vaši »zaščitni znamki«, stranki torej in njenemu predsedniku, 
saj s svojim delovanjem doslej tega niste zaslužili. Mislim, da se boste 
morali v bodoče še kako potruditi in se trezno in preudarno lotiti 
političnega dela za čas, ko zaščitne znamke ne bo več, oziroma ne 
boste mogli več »pijano jahati« na uspehih drugih. Za LDS se ta 
streznitev nezadržno približuje.
Nekaj bi pa še pripomnil glede vašega očitka o mojih osebnih interesih: 
ali gospoda iz LDS resno mislita, da sem zapustil dobro plačano 
poslansko mesto v Ljubljani (in gospodu Gaspariniju omogočil postati 
poslanec LDS, dokler bo ta stranka v naši družbi dominantna) samo 
zato, da bi prišel v Izolo, kjer bi mi ga županja obljubila nepoklicno 
mesto podžupana? Mario Gasparini, mislil sem, da si toliko preudaren 

in izkušen mož, da bi lahko z menoj navezal osebni stik in bi se o vsem 

pomenila kot moža, vendar - raje si se prepustil miselnosti 
neodgovornega političnega okolja, ki te obdaja. Žal...Lahko bi tudi 

izvedel marsikaj o izstopih iz LDS-a (napr. mojem in ge Bizilj), kar bo, 
o tem sploh ne dvomim, ob svojem času še zelo aktualno. Pravzaprav 

sem nad teboj kar malo razočaran: leta 94 sem te pripeljal v politiko, 
postal si župan, nato poslanec. Po dveh letih županovanja si se umaknil 
v Ljubljano na dobro plačano mesto, kjer pa od tebe nihče (od 
LDS-sovcev) ne zahteva in ne pričakuje kakšne posebne ustvarjalnosti, 
še manj odgovornosti... Čeprav sva bila z gospo Bredo Pečan svojčas 
politična konkurenta (ne nasprotnika!), sem sedaj njeno kandidaturo po 
temeljitem razmisleku podprl. Odločil sem se tako, ker mislim, daje v 

Izoli od vseh kandidatov za župansko funkcijo to delo najbolj sposobna 
opravljati prav ona. Pri tem je bila njena obljuba za podžupansko mesto 
zame postranska zadeva, vendar pa le dokaz njenega poguma in 
odkritosti, saj je volilcem vnaprej sporočila, s kom želi sodelovati pri 

izvajanju svojega programa....
Biti premagan in ne izgubiti srca, je največja preizkušnja hrabrosti. 
Čimprej prebrodite povolilno travmo, obrnite se vase in resno pričnite s 
političnim delom v »po predsedniškem« obdobju!

mag. Janez Jug, 
nekdanji predsednik OO LDS Izola, 

nekdanji poslanec LDS, 
nekdanji predsednik Nadzornega odbora Občine Izola

Junior d.o.o. - Industrijska cona 9/e - Izola
GROSISTIČNA PRODAJA - ZA PROMOCIJO IN PROSTI ČAS
TRENIRKE ZA ODRASLE 3.200,00 SIT DELOVNI ŠKORNJI 980,00 SIT
POLO majica 165gr 1.161,00 SIT DELOVNE ROKAVICE 165,00 SIT
BREZROKAVNIKI 2.450,00 SIT TUTE za delavnice v barvah 4.027,00 SIT
BUNDE ZA ODRASLE od 4.259,00 SIT DELOVNE HAUE že od 3.120,00 SIT
KAPE 235,00 SIT

OBLAČILA ZA GOSTINSTVOIU 
Vse cene so brez 20% DDV

Fax: 05/ 641 5081 
od 8h -16 h (ob delavnikih)

VSE ARTIKLE LAHKO TISKAMO IN VEZEMO ■ PO DOGOVORU!
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Konstitutivna seja OS Izola

SLAB ZAČETEK ŠE SLABŠI KONEC
Če nič drugega se je konstitutivna seja novoizvoljenega občinskega 
sveta začela ob napovedani uri, tam so bili tudi vodilni ljudje 
posameznih strank in list ter novinarji, fotografi in snemalci. Seja je 
bila namreč posneta za potrebe lokalne kabelske televizije.
Kot je že običaj je vodenje seje prevzel najstarejši med izvoljenimi 
svetniki, Anton Juriševič (DeSUS), ki je sicer imel kar nekaj težav, saj 
je od časov, ko je še bil aktiven v politiki že preteklo nekaj vode in bilo 
sprejetih nekaj novih poslovnikov o delu občinskega sveta, (med 
drugim tudi novost po kateri ob glasovanju obstajata samo še dve 
možnosti: za ali proti, status vzdržanega pa je izginil iz naše glasovalne 
prakse.) Svetniki so opravili uvodne formalnosti, potem pa se je 
zapletlo, saj je novoizvoljeni svetnik LDS, Igor Franca, predlagal 
razširitev dnevnega reda s točko: prenos upravljanja Lonke na Center 
za kulturo, šport in prireditve Po njegovem mnenju je treba še 
pravočasno preprečiti, da bi občina ponovno sklenila pogodbo s 
turističnim društvom.
Takrat so se občinski svetniki šele dobro zavedli, da sploh še niso 
konstituirani in da ne morejo odločati o ničemer, zato je predlagatelj 
umaknil svoj predlog (tudi potem, ko je dobil zagotovilo, da bo pred 
novim letom vsaj še ena seja občinskega sveta) in se lotili volitev 
začasne komisije, ki naj pregleda veljavnost mandatov vseh izvoljenih 
svetnikov.

POSLOVNIK NE POZNA LIST
Da bo živahno že na samem začetku je bilo jasno takoj, ko je svetnik 
SLS, Marlon Kovačič predlagal, da se v to začasno komisijo uvrstijo 
tudi predstavniki list, ki sicer niso navedene v poslovniku, saj jih doslej 
ni bilo v občinskem svetu. To je seveda pomenilo, da bodo predstavniki 
takoimenovane opozicije v večini, saj bodo imeli v komisiji dva 
predstavnika list (Lista Mojca in Lista Egidio Krajcar) medtem ko naj 
bi t.i. pozicija imela le predstavnika liste Mladi za Izolo. V tako 
sestavljenem začasnem organu seveda ni nobeno presenečenje, da so 
zavrnili mandat Damjanu Barutu, izvoljenemu kandidatu liste Mladi za 
Izolo. Povod za nezdužljivost funkcije je njegova zaposlitev, saj je 
Barut občinski referent za zaščito in reševanje. Glede tega verjetno ni 
posebnih dvomov, vendar so člani komisije naredili napako že v 
trenutku, ko so zavrnili njegov mandat, saj se pred zasedanjem komisije 
nihče ni uradno pritožil na podelitev tega mandata, začasna komisija 
pa nima pristojnosti odločanja o združljivosti ali nezdružljivosti 
posameznih funkcij. Sledilo je pojasnjevanje, da nikomur ni mogoče 
odvzeti mandata, če ga sploh še nima. Nezdružljivost namreč nastopi 
vtrenutku, ko nekdo dobi mandat in je ta nezdružljiv z delom, ki ga 
opravlja. Toda Barut mandata sploh še ni imel, zato je bila 
nezdružljivost zgolj navidezna.
Nasprotniki mandata pa tega preprosto niso hoteli razumeti oziroma 
niso hoteli priznati in so vztrajali na glasovanju. Sledilo je glasovanje o 
dveh predlogih začasne komisije in sicer, da se potrdi le 22 mandatov in 
naj se o vsakem mandatu glasuje ločena Z že napovedano večino 12:11 
so občinski svetniki zavrnili oba predloga in nato v skupnem 
glasovanju potrdili vseh 23 mandatov občinskih svetnikov.
Manj nesporazumov in nejasnosti je bilo v zvezi s potrditvijo mandata 
županji Bredi Pečan, saj so svetniki soglasno potrdili njen mandat.

ZAKONSKE NEDOSLEDNOSTI
Že sam akt potrjevanja mandatov je gotovo eno najslabše rešenih 
področij naše volilne zakonodaje. Z njim namreč posegamo v voljo 
volivcev, ki svobodno izbirajo med vsemi predlaganimi kandidati. 
Volilna komisija, ki pregleduje predlagane kandidatne liste namreč 
nima pristojnosti odločanja o tem ali bo posamezni kandidat sploh 
lahko opravljal funkcijo poslanca in tako se na kandidatnih listah 
velikokrat znajdejo ljudje za katere je bolj ali manj jasno, da jih 
svetniška funkcija sploh ne zanima. Volivci so tako na nek način 
dejansko zavedeni, saj lahko glasujejo za kandidate, ki potem sploh 
ne želijo opravljati te funkcije.
Še bolj nedorečeno je dejanje potrjevanja mandatov, ko izvoljeni 
svetniki, ki sicer še nimajo mandata, odločajo o tem, da sami sebi 
dodelijo mandat. V našem četrtkovem primeru so svetniki, ki še niso 
imeli potrjenih mandatov, glasovali o tem, da potrdijo te mandate in 
to so tudi opravili, med njimi tudi Damjan Barut, ki je glasoval tako 
kot vsi ostali svetniki.

VEČINA IMA VEDNO PRAV?
Tisti, ki so pričakovali, da bo po tem uvodnem zapletu delo 
novoizvoljenih svetnikov manj obremenjeno s starim meijenjem moči 
so se zmotili. V skladu s poslovnikov so na seji namreč morali izvoliti 
še stalno komisijo za volitve, mandatna vprašanja in imenovanja. 
Posamezne stranke in liste so predlagale svoje kandidate in takrat smo 
lahko zaledili prve znake nove bitke. Svetnik SLS je namreč vprašal, 
kdo je v komisijo predlagal Ivana Brezavščka (Mladi za Izolo) in dobil 
odgovor, da je to storil Damjan Barut, ki je bil pred tem deležen 
tolikšne razprave v zvezi z njegovim mandatom. Potem so o vsakem 
predlogu glasovali in na koncu seje izšlo tako, da sta najmanj podpore 
dobila Mojca Ferle Brezavšček (Lista Mojca) in Vinko Gregorič 
(ZLSD), kije že doslej vodil to komisijo in je bil velikokrat kritiziran s 
strani t.i. opozicije. Sledilo je ponovno glasovanje, tokrat le o teh dveh 
kandidatih in s predvideno večino 12:11 je v komisijo prišel Vinko 
Gregorič Glede na to, da je postopek pri volitvah te komisije tak, da 
mora predlagatelj kandidirati tudi predsednika in podpredsednika 
komisije, to pa je menda storila le Združena lista, je bil Vinko Gregorič 
ob burnem negodovanju opozicije in njihovih strankarskih prvakov, 
ponovno izvoljen za predsednika te komisije.
Nadaljevanje seje je sledilo v predverju in na stopnišču, uradni del pa 
sledi danes popoldne..(Mef)



PTT's NOT DEAD
Analiza volitev v Izoli ali DIKTAT MANJŠINE NAD VEČINO!
Koalicija za županjo dobila 2815 volilcev oziroma 10 svetnikov!!!
Vsa ostala opozicija je dobila 3563 oziroma 11 svetnikov!!! Razlika je več kot 
sedemsto glasov.
Socialdemokratska stranka je na volitvah dobila le enega svetnika. V 
prejšnjem mandatu sta delovala v OS dva svetnika iz vrst SDS. Po rezultatu 
zadnjih volitev nam je za drugega svetnika zmanjkalo le 34 glasov volivcev. To 
so zgolj dejstva, kako se po D Hondtu izračunavajo mandati. Sedaj se moramo 
vprašati, kako naprej? Vsekakor smo pripravljeni sodelovati z vsemi, ki bodo 
želeli sodelovati z nami.
Glede na pisanje predsednika ZLSD v Mandraču št. 487, ravnanje Damjana 
Baruta pri potrditvi mandatov in delitvi na »vaše in naše« na konstitutivni seji 
občinskega sveta ter pri imenovanju komisije za volitve in imenovanja, kaže, 
da županji zadostuje koalicija ZLSD - Desus - Mladi za Izolo in podpora 
svetnikov narodnosti Kakor sedaj kažejo dejstva, ostalih svetnikov županja ne 
potrebuje.
Socialdemokratska stranka je imela in ima odličen program, vendar na žalost 
ni imela sredstev, da bi ga tako predstavila, kot so ga tisti, ki so na strani 
županje uporabili proračunska sredstva, za svojo strankarsko promocijo. 
Nismo si privoščili zabave na Prince ofVenice, niti posebne izdaje občinskega 
glasila Bobnič, kot so si jo Mladi za Izolo. Nismo si privoščili gostiti 
predsednika države Milana Kučana v ribiški osmici. Enako nismo imeli dovolj 
denarja za razkošne jumbo plakate, niti za obljube za podžupansko mesto 
predsedniku nadzornega sveta, ki je zaradi obljub županje zavlekel javno 
objavo finančnega poročila glede finančnih poslov na relaciji Breda Pečan - 
Alojz Pečan. Kako so tekli finančni tokovi med Občino in Turističnim 
društvom so Izolani le delno zvedeli po volitvah, čeprav bi morali biti za 
pravilno odločitev obveščeni pred volitvami.
Zaradi zaspanih medijev, kot četrte veje oblasti, ki bi morala sama vršiti 
vpogled v delovanje oblasti, svoje vloge niso opravili. Nekritično so 
povzemali sporočila tiskovnih konferenc Brede Pečan, pri tem pa prezrli 
kopico v nebo vpijočih napak, na katere je opozarjala opozicija, vse v smislu 
PSI LAJAJO; KARAVANA GRE DALJE! Menimo, da občani Izole na 
volitvah, kaj takega niso želeli. V svoji enostranski neobveščenosti so dali 
podporo županji, da vodi občinsko upravo. Računi za slabo vodenje bodo prišli 
v obliki višjih položnic zelo kmalu in bodo prihajali vsak mesec nadaljna štiri 
leta!!!!
Dejstvo je, daje županja dobila 5924 glasov. Svetniške skupine, ki podpirajo 
županjo so dobile samo 2815 glasov volivcev, ostale svetniške skupine pa 3563 
glasov volivcev. Očitno imamo tudi v Izoli ameriški tip volitev, kjer večina 
glasov še ne pomeni, da si v večini Županja se ne zmeni za demokratično 
porazdelitev mest v najvažnejši komisiji za mandate volitve in imenovanja, ki 
odloča o vseh imenih pri imenovanjih s strani občine.
Očitno pa smo se pravilno odločili, ko smo Izolo razdelili na 3 volilne enote 
namesto štirih in tako omogočili enakopravnejšo zastopanost svetnikov iz 
posameznih delov občine. Tako je v prvi volilni enoti en svetnik na 335.2 
volilce v drugi na 360.8 ter v tretji na 354.8 volilcev. Po prejšnem sistemu bi 
imeli v KS Haliaetum enega svetnika na 324.4 ter v Livadah 468.8 volivcev. 
Očitno gre predsedniku gospodu L. Gobbotu matematika bolj slabo od rok, saj 
bi ZLSD potrebovala dodatnih 215 glasov za sedmega svetnika in ne 30 kot je 
zapisal. Razlika je očitna.
Pri potrditvi mandatov je komisija ugotovila, da imamo v Izoli podobno 
situacijo kot v MO Velenje, kjer mestni svet ni potrdil mandata trem 
svetnikom, ki so zaposleni v občinski upravi ter jim dal zakonski rok enega 
meseca, da se odločijo. V Izoli je Damjan Barut, svetnik Mladi za Izolo, 
zaposlen v občinski upravi. Za nas je vsekakor sporno dejstvo, da je županja 
Breda Pečan svetniku dopoldne nadrejena, popoldne pa ta isti svetnik odloča o 
predlogih svoje nadrejene županje. Koalicija Brede Pečan je v Izoli je 
ugotovila brez pomoči pravnih strokovnjakov, da naj bi v Velenju kršili zakon 
in je mandat izolskemu svetniku potrdila. Iz tega sledi, da je ena od občin 
kršila zakon, ali Velenje ali Izola. Ze na podlagi tega, da smo na to opozorili, je 
ta svetnik začel deliti ostale na »vaša komisija in mi (koalicija)«. Sodelovanje 
v občinskem svetu na takih nedemokratičnih osnovah za nas ne pride v poštev. 
V skrajnem primeru, če bo tak način dela prevladal, ni več potrebno, da ostali 
svetniki sedimo v dvorani OS, saj očitno niso pomembni argumenti, temveč le 
golo dvigovanje rok. Menimo, da zadostuje, da proučimo gradivo ter nato 
javnost seznanimo s stališči in kaj menimo o predlogih. Saj na to, ali bo nekaj 
sprejeto ali ne, ne moremo vplivati.
Zahvaljujemo se vsem volilcem, ki so volili SDS ter nam tako namenili svoj 
glas. Se naprej bomo delovali v smeri opozarjanja na gospodarno porabo 
proračunskega denarja, podpirali bomo socialne programe, podprli predlog, da 
se zagotovi sredstva v proračunu za asistente za otroke s posebnimi potrebami 
v vrtcu in šoli, skrbi za oskrbo starejših na domu, podpirali programe za 
preventivo opozarjanje na zlorabo drog ter podpirali investicije, katere 
pomenijo dvig kvalitete bivalnega okolja (parki, otroška igrišča, športni 
objekti, mladinski center) ter kulturnega (osnovna šola Livade, knjižnica, 
vrtec)...

Občinski svetnik SDS, Alojz Padar 
Predsednik občinskega odbora SDS, Bojan Zadel

Nad glavami izolskih svetnikov je bel golob z oljčno vejico, ki ni le golob iz 
izolskega grba ampak je tudi golob miru. Glede na potek konstitutivne seje 
občinskega sveta bo miru v tej dvorani bolj malo.

TEŽKE BESEDE g. BOJANA ZADELA
Spoštovani!

Sem Damjan Barut, stanujoč v Kortah. Na letošnjih lokalnih volitvah 
sem kandidiral na listi MLADI ZA IZOLO za člana občinskega sveta 
občine Izola. Na demokratičnih volitvah, po proporcionalnem sistemu 
sem tudi »prišel« v občinski svet.
Moje poslanstvo in poslanstvo liste MLADI ZA IZOLO je, da v tem 
mandatu dvignemo standard izolske mladine z izgradnjo mladinskega 
centa, cyber caffe-ja itd.. Verjamem, da nam bo to tudi z lahkoto uspelo, 
saj so vse politične opcije v svojih predvolilnih programih obljubljale, 
da bodo podprli projekt izgradnje mladinskega centra v Arrigoniju. 
Mlade zaradi tega pozivam, da držite vse člane občinskega sveta za 
besedo (vključno z listo Mladi za Izolo), ki sojo dali pred volitvami. 
Dne 28.11.2002 je bila konstitutivna seja občinskega sveta. Trajala pa je 
toliko časa kot bi bila proračunska...zakaj? Ker so nekateri člani 
občinskega sveta trdili, da je moj mandat in potemtakem glas občanov 
sporen. Sporen mandat po zakonu pomeni, da sem bil izvoljen na 
nedemokratičen način, z ponarejanjem glasov itd Mislim, da se to ni 
zgodilo, da so volivci podprli listo, ker so dal možnost, da lahko tudi 
mladi odločajo o svoji usodi v občini. Ker pa sem zaposlen v občinski 
upravi (kar ne skrivam) je funkcija člana občinskega sveta in moja 
služba le nezdružljiva in ne sporna. Sicer pa pride do nezdružljivosti 
takrat, ko mi je mandat potrjen, če ne, razloga za nezdružljivost ni. 
Torej očitali so mi nezdružljivost, še predenje le-ta zakonsko nastopila. 
Šele zdaj ko imam potrjen mandat postane gornja opcija možna in 
moral se bom odločiti ali ostanem v občinskem svetu (to pomeni, da se 
odrekam službi v občinski upravi) ali v službi.
Ena ali druga odločitev ne bo prav nič vplivala na usodo programa liste 
Mladi za Izolo, ker bomo še vedno imeli dva člana iz liste, sam pa bom 
tako ali drugače še naprej delal za mlade tako kot sem delal do 
sedaj....skrito očem javnosti, ampak sem. Sem namreč član mladinske 
komisije gasilske zveze Izola in bom še naprej pomagal razvoju 
koristnega preživljanja prostega časa otrok v vrstah gasilcev.

Zdaj pa nekaj besed Vam, gospod Bojan Zadel Pa naj tudi drugi 
volivci, predvsem vaši berejo česa ste zmožni. Po zaključku 
konstitutivne seje ste se, g. Zadel znesli nad mano. Poudariti moram, da 
z Vami nisem in nočem imeti opravka, saj enostavno ne razumem 
vašega besedičenja, ko ste mi v pričo drugih še prisotnih večkrat 
»zabrusili« v obraz besedo »PIZ.....«, kije ne želim napisati v celoti, saj 
ni lepa beseda. Pravzaprav vam moram še povedati, da nisva »skupaj 
krav pasla«, tako da to kar ste meni rekli lahko rečete vašim prijateljem 
ali drugim, če vam to dovolijo...meni pa ne, ker za to nimate razloga. 

Zaradi tega zahtevam opravičilo (kakor hočete - javno ali drugačno), 
sicer vas ovadim za klevetanje in žaljenje moje osebe - to pravico 
imam, mar ne?
Mandat tega občinskega sveta se ni začel najboljše...pa naj se vsaj
nadaljuje dobro. Moje ideje in program ne bom opustil.....kar smo
obljubljali v listi Mladi za Izolo je bilo realno. Ker smo v svetuje zdaj 
naš program samo še vprašanje časa. Sedaj lahko rečemo: 
ODLOČAMO TUDI MLADI.

Damjan BARUT, član liste Mladi za Izolo
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Slab začetek novega mandata

ZA DOBRO VSEH ALI LE RAZKAZOVANJE MIŠIC?
Prav presenetljivo je, kako lahkotne so postale besede in kako vsak lahko 
govori ali piše kar hoče, neglede na dejstva, zakone, vrednote in osnovno 
človeško kulturo. Tildi v zapisih, ki jih objavljamo je izrečenih nekaj 
trditev, ki bi potrebovale najmanj tolmačenje če ne celo dokazovanje. 
Vendar to očitno nikomur ni več potrebno in tako moramo vsi skupaj 
prebirati medsebojno obmetavanje z besedami, namesto da bi v tem 
časopisu brali o popravljanju te in te ceste, o oljkarski letini, o skrbi za 
prometno varnost, o Miklavževanju in podobne stvari.
Predvsem je čutiti pomanjkanje znanja o zakonodaji, ki je gotovo najbolj 
zanesljiv razsodnik v takšnih primerih. Na omenjeni konstitutivni seji bi 
recimo zelo prav prišel nekdo, ki bi poznal tisti del zakona o lokalnih 
volitvah, ki med drugim določa:
... da ima zoper odločitev občinske volilne komisije, ki lahko vpliva na 
potrditev mandatov, vsak kandidat in predstavnik kandidature oziroma liste 
kandidatov pravico vložiti pritožbo na občinski svet. Pritožbo lahko vloži do 
začetka prve seje občinskega sveta. Občinski svet odloči o pritožbi ob 
potrditvi mandatov članov občinskega sveta.
Glede na to, da na odločitev volilne komisije ni bilo pritožb je bilo povsem 
nepotrebno vztrajanje 11-tih občinskih svetnikov pri sklepu, da mandata 
Damjana Baruta ne bodo potrdili. Nepotrebno še posebej zato, ker bo itak 
že sam moral takoj po nastopu funkcije v mesecu dni sprejeti odločitev o 
tem, ali bo na občini funkcionar ali zaposlen.
Nekateri so tudi zelo hitri pri ocenjevanju razlogov za povolilno objavo 
poročila nadzornega odbora glede zakonitosti pri oddajanju Lonke. Seveda 
je več kot zanimivo dejstvo, da so menjeno poročilo že pred verifikacijo 
imeli v rokah vsi zainteresirani, dobro in slabonamemi. Tudi mediji smo ga 
imeli a o njem nismo pisali, saj se zavedamo, da nespoštovanje zakonodaje 
vodi v anarhijo. To seveda ni šlo v račun tistim, ki v pogodbi med Občino in 
Turističnim društvom vidijo mnoge dejanske napake v postopku, hkrati pa 
prezrejo dejstvo, da Turistično društvo in nekatere z njim povezane 
dejavnosti s področja turizma od te iste Lonke dobijo po 13 milijonov 
tolarjev letno (Iz poročila Nadzornega odbora pa ni mogoče razbrati, da bi 
si kdo prilaščal ta denar). Zato pa je kar nekaj let tam stal šotor, kije občini 
letno plačeval najemnino v višini komaj nekaj več kot milijon tolarjev, ob 
tem pa sam iztržil od prodajalcev in gostincev vsaj desetkrat toliko. Kdo je 
podpisal tisto pogodbo in kdo se ni odzval na nobenega od zapisov v 
Mandraču, ki so opozarjali na to škodljivo pogodbo, vsi ki smo blizu 
odločanja v občini, dobro vemo.
Toda kam nas bo pripeljalo to medsebojno obtoževanje in nezaupanje?
Natanko tja kamor je privedlo udeležence konstitutivne seje občinskega 
sveta.

Mrzle noge?
Posebne grelne kreme, grelne kopeli, 

grelne in masažne kadi, grelni škorenjčki

Odlična ideja za darilo
Tudi REVIJA sodeluje v akciji "DECEMBER V IZOLI"

URNIK: 8-12 in 15-18, sobota8-12

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

Namesto ponosa ob izvolitvi in odločenosti, da vsak po najboljših močeh 
prispeva k razvoju in lepšemu življenju v Izoli smo bili priče navadnemu 
merjenju moči. Tam, kjer so večino imeli eni, so vztrajali na svojih 
predlogih in tam, kjer so jo imeli drugi so vztrajali po svoje. Argument 
glasu večje postal edino merilo resnice in pravice.
Volivcem je treba jasno in glasno povedati, da se njihovi izvoljeni svetniki 
med seboj prav nič ne pogovarjajo in dogovarjajo (razen vsak s svojimi) 
ampak zgolj preštevajo prisotne "naše" in prisotne "vaše". Novi svetniki 
in posebej nove liste so se neverjetno hitro vključili v te bloke in glasujejo 
po "blokovsko", neglede na to, kaj si o kakšni stvari sami mislijo. Tako bo 
najpomembnejši dejavnik oblasti postala sklepčnost na sejah občinskega 
sveta, kjer pa so svetniki t.i. županjinega bloka običajno bolj disciplinirani 
od onih z druge strani mize.
Edina, ki lahko pomaga k prenehanju hladne vojne in zruši ta izolski 
berlinski zid je županja Breda Pečan, kije doslej storila premalo za dialog 
med enako in dmgače mislečimi. Pred sejami občinskih svetov 
dogovarjanja skoraj ni in rezultat tega so tako vroče seje, kot je bila 
četrtkova. Zato ji naslavljamo javni poziv: Gospa županja, pred sejami 
povabite k sebi predstavnike strank in list, ki sestavljajo občinski svet in se 
pogovorite z njimi o vsebini naslednje seje. Zagotovo bo takšen dogovor 
prinesel več dobrega kot golo razkazovanje mišic na sejah občinskega 
sveta. (Mef)

122 OKUŽENIH S HlV-om V SLOVENIJI
Več kot tri milijone letos umrlih, pet milijonov na novo, vseh skupaj pa 42 
milijonov okuženih z virusom hiv, to je po podatkih Svetovne zdravstvene 
organizacije (SZO) in UNAIDS del tragične realnosti v svetu. V Sloveniji 
živi najmanj 122 okuženih s hivom, od tega 26 bolnikov z aidsom, 96 pa jih 
še ni zbolelo.
V primerjavi s številnimi državami v Evropi v Sloveniji še ni obsežnejše 
epidemije hiva. V Sloveniji je s hivom okužen manj kot prebivalec na 
tisoč oziroma nekaj sto ljudi. V zadnjih petih letih je bilo vsako leto 
prijavljenih ne več kot 10 na novo odkritih okužb s hivom na milijon 
prebivalcev in za zdaj ni opaziti naraščanja. Še vedno je najbolj prizadeta 
skupina moških, ki imajo spolne odnose z moškimi.
Na razvoj epidemije bodo vplivali tudi velikost skupine, ki si injicira 
prepovedane droge, obseg souporabe pribora za injiciranje in 
heteroseksualnega mešanja tistih, ki se drogirajo, s tistimi, ki se ne. Na 
IVZ pričakujejo, da bodo veliko teh podatkov pridobili s prvo nacionalno 
raziskavo spolnega vedenja v reprezentativnem vzorcu prebivalcev 
Slovenije, starih od 18 do 49 let, ki so jo koordinirali na omenjenem 
inštitutu.
V Izoli smo ob koncu tedna imeli tudi dve stojnici na katerih so aktivisti 
nudili informacije o možnostih in ukrepih, ki jih s tem v zvezi izvaja 
slovenska država in nevladne organizacije. Pred Zdravstvenim domom so 
stojnico organizirali strokovni delavci ZD, pred parkom Pietro Coppo pa 
izolski Klub študentov in dijakov.
Ob svetovnem dnevu borbe proti kugi našega časa AIDS-u smo od Žive 
Gobbo prejeli tudi elektronski naslov preko katerega lahko podpremo 
raziskave cepiva. Živa se kot član mednarodne civilne nevladne 
organizacije strokovno, aktivno in sistematično na terenu s prostovoljnim 
delom, tako kot mnogi drugi aktivisti bori za preprečevanje in omejevanje 
razširjanja te bolezni. V Afriki, konkretno v Botswani, kjer deluje je na 
milione okuženih in bolnih. Vabi, da se pridružite tisočem s celega sveta 
in se odzovete na priloženi e-mail (http://www.javi.org) kjer so tudi ostale 
informacije. S tem podpremo naporno in zelo drago delo na razvoju 
cepiva, ki naj bi bilo eden konkretnih ukrepov na preventivi.
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PTT's NOT DEAD
GOSPODOMA, NAMESTO OPRAVIČILA
Gospodoma Igorju Franci, vodji volilne kampanje LDS za volitve župana 
in občinskega sveta v občini Izola in dr. Mariu Gaspariniju, kandidatu za 
župana ter poslancu Državnega zbora naj bi se na njuno izrecno zahtevo 
opravičila zaradi svoje izjave, objavljene v članku v Primorskih novicah. V 
kolikor jima moje opravičilo daje posebno zadoščenje in se bosta zaradi 
njega bolje počutila, se jima opravičujem za vse izjave, ki so ju kadarkoli 
in kakorkoli prizadele, posebno še za tiste, ki so jima povzročile globoko 
duševno trpljenje.
Zahvaljujem se jima tudi za naznanilo, daje volilne kampanje konec. Tega 
do njunega obvestila nisem opazila in si bom zabeležila v svoj delovni 
koledar, da se mi ne bo slučajno zgodilo, da bi nevede nadaljevala s 
kampanjo. Morda pa je to njuna strateška poteza, s katero bi me rada 
zavedla v »počivanje na lovorikah«, vedoč, da volilne kampanje ni nikoli 
konec in da seje zli. novembrom 2002 vsaj v Izoli in v še 131 občinah v 
Sloveniji začela štiriletna tekma za glasove volilk in volilcev na volitvah 
2006? Nak, razmislila bom, kaj narediti! Verjetno bom morala vprašati svoj 
volilni štab, kakšni so naši načrti glede volitev 2006. Ali bom spet 
kandidirala za županjo občine Izola ali ne? Ali namerava Združena lista 
socialnih demokratov leta 2006 spet ponuditi volilkam in volilcem svoje 
kandidate in kandidatke za svetnike v občinskem svetu? Spoštovana 
gospoda, spravila sta me v res težavno dilemo in sedaj moram globoko 
razmisliti: kandidirati ali ne kandidirati, delati ali ne delati, počivati ali ne 
počivati - to je sedaj vprašanje!
Sedaj pa še k nekoliko bolj resnim vprašanjem! Zabičala sta mi, da moram 
popraviti Zakon o pospeševanju turizma (ZPT) za nazaj, ker je tako 
odločilo Ustavno sodišče.
Gospod dr. Gasparini! Vi ste poslanec Državnega zbora RS in si dovolite 
podpisati take - ne zamerite - neumnosti! Zakona se ne more brati 
»preozko« ali »preširoko«. Zakon je napisan in sprejet, sprejemali ste ga 
tudi vi, dr. Gasparini in kolikor mi je znano, se niste prav nič borili proti 
obveznemu članstvu v lokalni turistični organizaciji ter proti plačevanju 
obvezne članarine. Če se motim in mi boste to dokazali z zapisniki sej 
Državnega zbora in njegovih delovnih teles, sem se vam pripravljena še 
enkrat, tokrat zares, opravičiti!!! Strokovno mnenje pristojnega resorja 
Vlade RS o našem načinu zaračunavanja članarine in njeni zakonitosti pa 
so dobili vsi člani izolskega občinskega sveta in verjamem, da tudi takratni 
in sedanji predsednik LDS Izola gospod Igor Franca.
Ustavno sodišče je na pobudo posameznikov razveljavilo tista določila 
ZPT, ki se nanašajo na obvezno članstvo in obvezno plačevanje članarine v 
lokalni turistični organizaciji, vendar njegova odločba velja od objave 
naprej, ne pa za nazaj! Gospod dr. Gasparini, po šestih letih dela v 
Državnem zboruje nedopustno, da se podpišete pod besedilo, v katerem so 
navedene trditve, ki lahko bralce in bralke zavedejo v prepričanje, da pri 
nas razveljavitvene odločbe Ustavnega sodišča lahko veljajo za nazaj. 
Verjamem, da poslancu Državnega zbora in predsedniku občinskega 
odbora LDS ni potrebno razlagati, kaj pomeni beseda »razveljavitev« in 
kaj beseda »odprava«, ko gre za odločbe Ustavnega sodišča RS. Ne bo pa 
odveč, če bralkam in bralcem, ki se nimate prilike srečevati s tema 
pojmoma, vendarle pojasnim, kaj to pomeni. Naj še pred navajanjem 
vsebine posameznih členov Zakona o Ustavnem sodišču povem tudi to, da 
je Ustavno sodišče s svojo odločbo razveljavilo nekatera določila Zakona o 
pospeševanju turizma, pa tudi Odredbo ministra za turizem, dele odlokov v 
mestni občini Maribor in občini Ljutomer. Vendar razveljavitev ne učinkuje 
za nazaj! Tako pravita 43. in 44. člen Zakona o Ustavnem sodišču:

43. člen
Ustavno sodišče lahko v celoti ali delno razveljavi zakon, ki ni v skladu z 
ustavo. Razveljavitev začne učinkovati naslednji dan po objavi odločbe o 
razveljavitvi, oziroma po poteku roka, ki ga je določilo ustavno sodišče.

44. člen
Zakon ali del zakona, ki ga je ustavno sodišče razveljavilo, se ne 
uporablja za razmerja, nastala pred dnem, ko je razveljavitev začela 
učinkovati, če do tega dne o njih ni bilo pravnomočno odločeno.

Morda vas zanima, v kakšnih primerih pa odločbe Ustavnega sodišča 
vendarle učinkujejo tudi za nazaj? O teh primerih govori 45. člen 
Zakona o Ustavnem sodišču. Vendar gre v tem primeru za odpravo in ne za 
razveljavitev, kot jo je uporabilo Ustavno sodišče v odločbi, ki se nanaša na 
Zakon o pospeševanju turizma in z njim povezane prej omenjene akte. 
Takole pravi 45. člen zakona:

(1) Protiustavne ali nezakonite podzakonske predpise ali splošne akte, 
izdane za izvrševanje javnih pooblastil, ustavno sodišče odpravi ali 
razveljavi,__________________________________________________________ ____

(2) Ustavno sodišče odpravi protiustavne ali nezakonite podzakonske 
predpise ali splošne akte, izdane za izvrševanje javnih pooblastil, kadar 
ugotovi, da je potrebno odpravite škodljive posledice, ki so nastale zaradi 
protiustavnosti ali nezakonitosti. Odprava učinkuje za nazaj.
(3) V drugih primerih ustavno sodišče razveljavi protiustavne ali 
nezakonite podzakonske predpise ali splošne akte, izdane za izvrševanje 
javnih pooblastil. Razveljavitev učinkuje za naprej od naslednjega dne 
po objavi odločbe o razveljavitvi, oziroma po poteku roka, ki ga določi 
ustavno sodišče. V primeru razveljavitve se smiselno uporablja določbe 
44. člena tega zakona.
Torej je zahteva gospodov Gaparinija in France o vračanju članarine 
popolnoma neosnovana, zato tudi skrb za izgubljene milijone, ki jih ne 
bomo mogli uporabiti za igrišča, vrtce in šole, ni potrebna. Obema pa ni 
odveč nasvet, da svojo energijo raje kot v večne (in kot vse kaže 
brezplodne) napade na izolsko županjo usmerita v mnogo bolj koristno 
načrtovanje in izvajanje razvoja naše občine. Vajina zavzetost in 
energičnost, ki stajo pokazala v času volilne kampanje bo prišla zelo prav v 
naslednjih štirih letih, saj smo vsi brez izjeme v svojih volilnih programih 
ponudili volilkam in volilcem dinamičen razvoj in pripravljenost za 
sodelovanje in skupno delo za skupne interese. Potrudimo se in ne 
razočarajmo jih!

Breda Pečan, županja

LOGIKA JE TUDI V IZOLI
V predzadnji številki Mandrača sem prebrala članek LOGIKE NAM MALO 
MANJKA, ki me ni mogel pustiti ravnodušne. S tega tekmovanja smo prišli z 
učenci zelo zadovoljni in ponosni na naš uspeh. Zaradi obilice novih izzivov v 
vsakdanjiku naše šole se nismo domislili, da bi se izolski javnosti pohvalili. Tuje 
napaka z naše strani. Sestavljalec članka namreč ni seznanjen s pravili tega 
tekmovanja, zato je njegovo sporočilo neustrezno.
Zlato priznanje je na državnem tekmovanju dosegla poleg osmošolke 
Katje Mahne še šestošolka Larisa Marjanovič, srebrno pa poleg 
osmošolke Vide Samotorčan še šestošolka Metka Krampf in petošolec 
Gregor Kogovšek.
Tekmovanje iz logike poteka na treh nivojih:
* šolsko tekmovanje za učence od 5. do S.razreda - Le prva dva najboljša učenca 
se lahko uvrstita na področno tekmovanje (izjeme so šole, ki so v prejšnjih letih 
imele učence uvrščene med prvih deset v državi, vendar je teh šol malo, število 
učencev pa je v teh primerih tri na razred!)
* izbirno oziroma področno tekmovanje, ki je letos potekalo na OŠ Oskarja 
Kovačiča Škofije. Od naših osmih učencev, ki so smeli sodelovati, jih je pet 
doseglo srebrno priznanje in vsi so bili v soboto 16.11. na državnem tekmovanju 
v Ljubljani in dosegli zgoraj omenjene rezultate.
* državno tekmovanje
Naša šola sodeluje na tovrstnem tekmovanju od leta 1994 in smo v vsem tem 
času imeli le enega zlatega tekmovalca, na državno tekmovanje pa se je 
ponavadi uvrstilo od nič do dva tekmovalca, zato je letošnji uspeh še toliko 
pomembnejši.

Neva Slavec, mentorica krožka Logika na OŠ Vojke Šmuc

TUDI BOLNICA IMA KNJIGO PRITOŽB
V uredništvo je prišla g. Ipsa in potožila nad tem, kako so z njo ravnali v 
izolski bolnišnici, ko je bila tam na bolnišničnem zdravljenju. Potožila je, da 
je bila zaradi poškodbe nemočna, ponoči pa ni bilo nikogar, ki bi ji pomagal 
do toaletnih prostorov. Ko je zaradi tega protestirala soji menda rekli, daje 
preobčutljiva. Glede na to, da je podobno izkušnjo menda imela že s 
pokojnim možem smo ji obljubili, da bomo ta njen protest zapisali, čeprav je 
res, da bi bilo gotovo bolj učinkovito, če bi svoje mnenje povedala že v 
bolnišnici, kjer imajo nabiralnik, kjer lahko pacienti oddajo svoje pripombe 
ali pritožbe na ravnanje osebja in zdravnikov bolnice Izola.
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Nov projekt za okolico stadiona

OBČINA VNETO ISCE SOINVESTITORjE
Občina Izola bi rada za ureditev približno enega hektarja zemljišča 
med stadionom, Cankarjevim drevoredom in pokopališčem, našla 
soinvestitorja za gradnjo sklopa objektov, v katerem bi svoj prostor 
našli nekateri izolski športni klubi in komercialne dejavnosti, 
povezane predvsem s športom, zdravjem in rekreacijo.
Prejšnji petek je bil zato v Uradnem listu objavljen javni poziv za 
pridobitev soinvestitorja in kot je povedala Jana Gojanovič Purger, 
predstojnica Urada za prostorsko načrtovanje, so se za prevzem 
dodatnega gradiva pri njih oglasili že trije potencialni ponudniki.
Interes občine pri tem projektu je, da v objektih z več kot 5000 ml 
površine, soinvestitor obvezno zagotovi prostore za 6-stezno kegljišče 
z vsemi spremljajočimi prostori, ki bi ga uporabljal Kegljaški klub 
Mehano, za katerega vemo, da si že več let prizadeva za izgradnjo 
takšnega objekta. Na severnem delu stadiona bi moral izbrani investitor 
zgraditi tribune za gledalce, pod njimi pa prostore za potrebe 
športnikov in njihovih klubov. Tu je govora predvsem o nogometu in 
atletiki, vendar bi bilo treba za razvoj slednje še prej zgraditi atletsko 
stezo na stadionu, kar pa ni predmet tega razpisa. Te prostore, pa tudi 
javno infrastrukturo, bo moral investitor predati v last občini, ki bo 
v tem projektu kot lastni vložek zagotovila stavbna zemljišča in ustrezni 
delež komunalnega prispevka.
Med razne komercialne dejavnosti, ki bi se lahko izvajale na tem 
območju, sodi na primer športni hotel, ki bi skupaj s športni površinami 
predstavljal dobro možnost za izvajanje priprav reprezentanc in klubov 
in razvoj športnega turizma. Predvidena je tudi možnost gradnje 
bazena in drugih rekreacijskih površin, pa tudi izvajanje zdravstveno 
negovalnih in drugih poslovnih storitev, ki so povezane s tovrstno 
dejavnostjo.
Kot je povedala Jana Gojanovič Purger, bodo z novimi objekti skušali 
ustvariti konkretnejšo fizično pregrado med obstoječim 
pokopališčem in športnimi objekti. V novem objektu bodo svoj 
prostor našle tudi dejavnosti, ki servisirajo pokopališče To naj bi na 
tej lokaciji delovalo še vsaj 20 let, nato pa bi morali zanj najti novo 
lokacijo (prve strokovne študije izpred nekaj let kažejo, da bi bilo za to 
primemo območje Morerja). Prav gotovo pa se bosta morali seliti 
vrtnarija ter kamnoseška delavnica, ki bosta na tem delu lahko 
ohranili le tisti del dejavnosti, ki je primeren za mestno območje. Za 
obe dejavnosti se bo kot kaže našel prostor v predelu nad Opremo in 
Drogo, oziroma pod južno obvoznico, kjer je tudi sicer predvidena 
širitev industrijsko-obrtne cone.
S takšno ureditvijo okolice stadiona bi Izola pridobila novo možnost 
prostorskega in ekonomskega razvoja, obenem pa tudi primernejšo 
mestno ulično fasado ter vhod v mesto, menijo prostorski načrtovalci v 
občini.
Ureditveni načrt za to območje je v fazi priprave predloga za javno 
razgrnitev, obravnavo in sprejem, o čemer naj bi se občinski svetniki 
odločali predvidoma spomladi prihodnje leto. Po besedah 
Gojanovičeve bi bili vsi postopki lahko končani že čez dobrega pol leta, 
najkasneje pa do konca prihodnjega leta.

(Karmen Bučar)

Društvo diabetikov Izola
vabi v torek, 10. 12. na predavanje

Novosti pri zdravljenju 
sladkorne bolezni z zdravili.
Predavatelj: Iris Marušič, dr. med. spec. int.

Predavanje bo v sejni sobi zdravstvenega doma Izola ob 18.00 uri.
Vabljeni!

MALI OGLAS
POMIVALNI STROJ CAHOV, nujno PODARIM. Tel.: 66 00 413

PTT's NOT DEAD
POLITIKA "PORAŽENCEV"
Sestavek g. Lucia Gobba, ki sem ga prebral v Mandraču me je skorajda 
nekoliko presenetil. Nikakor ga ne zmorem združiti z večkratnimi izjavami 
avtorja, ki sem jih slišal v preteklih štirih letih delovanja Občinskega sveta. 
Pred večino težkih odločitev povezanih z zakonitostjo in poštenostjo je 
namreč dejal da ni strokovnjak in da zato o tem ne more odločati. Danes 
spvznirvarii, ua je taisti gospod strokovnjak »političnega marketinga«, saj 
izčrpno analizira uspehe in poraze preteklih volitev.
G. Gobbo! Resje, da običajno v politiki kritika oblasti pomeni slab rezultat 
na volitvah. To, o čemer pišete, je namreč le »topla voda«, ki so jo mnogi 
odkrivali pred nami. Tudi sami smo se zavedali, da bo naše delovanje 
najverjetneje slabo vplivalo na naš volilni rezultat, vendar smo si zastavili 
tudi druge cilje. Pomembnejše!
Prav zaradi naših »zdrah«, kot jih napačno imenujete, v preteklih letih 
nismo pozidali svetilnika. Prav tako nismo dobili avtobusne postaje nasproti 
pokopališča. Če bi bili tiho, večina občanov nebi vedela, da je turistično 
društvo dobilo Lonko »zastonj«, da je bila turistična taksa nezakonito 
obračunana. Prav tako nebi vedeli, da je bil zaradi nepravilnosti v Izoli 
razveljavljen razpis za osvetlitev, daje nadzorni odbor našel nepravilnosti v 
poslovanju občinskega turizma, da so barake na Svetilniku postavljene »na 
črno«, da je v občinski upravi vsak dan več zaposlenih, da imamo v 
proračunu velik primanjkljaj in še bi lahko našteval. Če bi ob naštetem le 
»zijali v prazno«, bi bil naš volilni rezultat gotovo boljši.
V ZZP-ju se ne »preživljamo s politiko«, zato nam ni pomemben samo 
volilni rezultat (poznamo tudi drugačne rezultate). Politiko ne razumemo le 
kot zmago na volitvah in oblast. Politika je za nas predvsem oblikovanje 
okolja v katerem živimo. Samo pomislite, koliko pripadnikov vaše stranke 
je zaposlenih ali kako drugače povezanih z občino in njenimi sredstvi 
Poraz na volitvah bi povzročil veliko škodo (ozrite se v Koper) in lahko bi 
se zgodilo, najhuje... Naši stranki se to ne more zgoditi. Neodvisnost ZZP je 
ena naj večjih zmag, ki jih politična stranka sploh lahko doseže.
Naša stranka je kljub večjim pričakovanjem z uspehom na volitvah 
zadovoljna. Glede na dosedanje delo županje, pričakujemo, da bomo tudi v 
prihodnje lahko opozarjali na razprodaje, nepravilnosti ali dmgo. Kaj več 
lahko storijo le volivci. Tokrat so vam in vašim zaveznikom zaupali večino, 
zato ne izgubljajte časa s kritiziranjem »poražencev«. Potrudite se raje in se 
spopadite s pomanjkanjem parkirnih prostorov, razpadajočo knjižnico, 
predragimi vrtci in ostalimi izzivi.
Vendar ne pozabite na čas, ko bo ga. Pečanova odšla v parlament (ali še 
višje) in bo v Izoli zmanjkalo za prodajo godnega premoženja. Če boste 
našli »formulo« za nadaljevanje vam bom z veseljem zaploskal, čestital in 
privoščil še dolgo oblast!

Aleksander KREBELJ, ZZP Izola 
P.s.: V tako izčrpni oceni preteklih volitev sem vsekakor pogrešal kak 
komentar neveljavnih glasovnic, ki jih je bilo res veliko.



NOGOMET 
2.SNL
IZOLANI DOBRI S TEŽAVAMI
Izolani so sicer novinci v drugi ligi a so 
blizu tistega, kar so načrtovali pred 
začetkom prvenstva. Že ko so se 
dogovarjali z Drogo o pokroviteljstvu 
(kasneje dogovor ni bil sklenjen) so 
načrtovali najprej zanesljivo drugoligaško 
usodo, po dveh do treh letih pa prehod v 
prvoligaško tekmovanje. Glede na to, da 
jih je med jesenskim delom zapustilo 
nekaj igralcev, težave pa so imeli tudi s 
strokovnim štabom, je sedanji položaj na 
prvenstveni lestvici pravzaprav 
presenetljivo dober, saj so najbolje 
uvrščeni med vsemi primorskimi 
drugoligaši.
Izolani so imeli res veliko kadrovskih 
težav. Trenerja Sejdinovskega je najprej 
zamenjal Kraja, nato pa je na njihovo 
trenersko klop sedel Mariborčan Berko.
Toda tudi njegovo obdobje je 
najverjetneje mimo, zato še ni jasno, kdo 
bo ekipo vodil v spomladanskem delu.
Lažje so rešili kadrovske težave pri 
igralcih. Med jesenskim delom prvenstva 
je v Novo Gorico odšel vratar Boškovič, 
v zamejstvo pa steber moštva, Igor Božič.
Klub se je razšel z Mehillijem, kapetan 
Ružnič se je težje poškodoval, nekaj 
tekem sta izpustila še Nadal in Durmič,
Klariča pa je imel težave s kartoni. Mladi 
nogometaši so presenetljivo dobro 
izkoristili ponujeno priložnost, nekateri 
pa so še posebej opozorili nase, kar 
seveda v prvi vrsti velja za Saša Božičiča,
ki je dosegel pet evroguiov s katerimi je __________
najboljši strelec moštva (ob Klariči),
vendar je le na posojilu iz Kopra, kjer seveda niso
^re^ledali njegovih dobrih nastopov za Izolo.

KORTElAHI SREČNO PRI VRHU
Kortežani so jesenski del prvenstva odigrali zelo 
spremenljivo. Po nepotrebnem so izgubili nekaj na 
papirju dobljenih tekem, na koncu pa so s serijo zmag 
celo prišli na drugo mesto prvenstvene lestvice. Glede 
na igralski kader jim "grozi" celo uvrstitev v višji rang 
tekmovanja, kar bo upravo znova postavilo pred 
številna odprta vprašanja.

NAMIZNI TENIS
ŠTIRJE NASLOVI ARRIGONIJU
V soboto je v Vrtojbi potekalo Primorsko 
prvenstvo za kadete in kadetinje v kategorijah 
posamezno, dvojicah in mešanih dvojicah. Tudi 
letos so bili najbolj uspešnitekmovalci in 
tekmovalke NTS Arrigonija, ki so osvojili kar štiri 
od petih možnih naslovov.Edini naslov je pri 
kadetih v finalu prepustil Simon Frank Goričanu 
Aljažu Sušiču. Sam turnirje pokazal, da v regiji, ki 
ima štiri prvoligaške in dve drugoligaške članske 
ekipe najboljše delajo s podmladkom ravno v Izoli,

KAPUČINO
Z

Uvrstitve:
posamezno kadetinje l. Ačimovič (Arr.), 2. 
Fatorič (Arr.), 3. Humar (Vrtojba), 4. Kralj 
(Vrtojba)
posamezno kadeti: 1. Sušič (N. Gorica), 2. 
Frank (Arr.), 3. Vukovič (Arr.), 4. Cej (N. 
Gorica)
kadetinje dvojice 1. Ačimovič/Fatorič (Arr.), 
2. Humar/Bremec (Vrtojba), 3. Đjulić/Bratož 
(Vrtojba), 4. Pavlin/Kralj (Vrtojba) 
kadeti dvojice: 1. Frank/Vukovič (Arr.), 2. 
Sušič/Cej (N. Gorica), 3. Trbovc/Petrina 
(Arr.), 4. Pajntar/Tence (N. Gorica) 
mešane dvojise: 1. Frank/Ačimovič (Arr.), 2. 
Humar/Sušič (Vrtojba/N. Gorica), 3. 
Vukovič/Fatorič (Arr.),4. Cej/Kralj (N. 
Gorica/Vrtojba)

Rokomet 
1. B DRL
Gorišnica:lstrabenz plini 
37:30121:101

Jadranje
MLADI OPTIMISTI SE KALIJO
V Lovranu je bila konec tedna jadralna 
regata za razred optimist na kateri so 
nastopili tudi nekateri mladi izolski 
jadralci nove generacije. Čeprav jih je 
ves čas dvodnevne regate spremljal 
močan veter (do 5 boforov) in visoki 
valovi, ki jih pri nas skoraj ne poznamo, 
so se mladi jadralci dokaj dobro 
odrezali. V konkurenci 68 optimistov je 
zmagala Lina Štok iz Opatije, od 
Izolanov pa je bil Matija Mikulin iz 
Buije osmi, Jernej Vasic trinajsti, Nejc 
Dolinšek 16-ti (oba Olimpic), Tadej 
Lazar (Burja) 17-ti, Simon Laganis 
18-ti, Klas Kaligarič 22-ti, Ren 
Kaligarič (vsi Olimpic) 26-ti, Vito 
Batistič (Buija) 44-ti, Jakob Perne 
(Olimpic) 46-ti, Lara Miljkovič (Burja)
50- ta, Jan Dolžak Tomažič (Olimpic)
51- ti, Gal Švare (Olimpic) 59-ti in 
Domen Stepančič (Burja) 60-ti.

ODBOJKA
___ Izolski odbojkarji in odbojkarice so

tokrat z enakim rezultatom vknjižili vse
-------------- možne točke.Fantje so zmagali v
drugoligaškem prvenstvu in se povzpeli na 10-to 
mesto prvenstvene lestvice, dekleta pa so zmagala v 
tretjeligaškem tekmovanju in se na četrtem mestu, 
vsega tri točke za drugouvrščenim moštvom.
2. DOL
Izola: Žužemberk 3:112520,2523,1725,25:101
3. DOL ženske-zahod
Interval A Izola: Magro MZG Grosuplje 3:1 (2125, 
2521,25:16,25:191

KUKOVEC MED 16
V nedeljo je v Ljubljani potekal 2. odprti 
turnir RS za mladinke. Najvišje med prvih 16 
se je uvrstila Petra Kukovec, ki je za med 
osem izgubila I igralko Istrabenza iz Kopra, 
Petro Skrabar, z 0:3.
Na glavni turnir, med najboljših 24 sta se 
uvrstili še Marika Jauševac in Maja Ropret, 
kateri je bil to prvi turnir v kategoriji 
mladink.

Z \

(C- -Z

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Ne, tudi Vlado ni mogel prebuditi zaspanih 
Izolanov. Prvi polčas še nekako, v drugem vse 
preveč napak in slaba realizacija strelov na gol. 
Bivši prvoligaši so z veseljem koristili vse 
izolske napake in odnesli točke. Kar nekaj

stvari so Izolani pozabili, če sem večkrat kritiziral 
njihovo "trdo" igro in izključitve, sta tokrat dva 
(2) mmena kartona in ena (1) izključitev 
vsekakor premalo. Trenutno zadnje mesto je več 
kot zaskrbljujoče, regeneracije ekipe pa več kot 
potrebna. Ob vsemu pa so reakcije okolice včasih 
celo čuSdne, končno je bilo tudi meni povedano, 
kako in kaj se misli o mojem pisanju. Priznati 
moram, da tudi meni ni prijetno pisati "grdo" o 
naših ekipah. Dogodke in neprijetne zadeve, tudi 
"glas ulice" sem vedno preveril in tudi sedaj 
"stojim" za vsem zapisanim. Demokracija 
dovoljuje tudi "lastno" razmišljanje in tako 
seveda ne morem zahtevati opravičila. Čas bo 
vsekakor še marsikaj prinesel, upam, da najboljše 
za rokomet. Po vseh teh letih, rokomet se v Izoli 
igra že petinštirideset (45) let, je bilo padcev in

vzponov kar veliko. Bilo je že tako hudo, da se 
je razmišljalo o razpustitvi kluba in vendar so se 
našle rešitve, predvsem pa veselje. Seveda bi 
bilo čudno zahtevati, da se s časom nič ne 
spremeni, predvsem pa, da bi se danes 
razmišljalo kot nekoč. Vendar pa ostaja kar 
nekaj nepisanih pravil in ta bodo še dolgo v 
veljavi. Izogniti in iti mimo vsega napredka je 
skoraj nemogoče, delo in poslanstvo klubov in 
športa pa mora ostati enako. Prva mesta veljajo, 
niso pa vedno pravo in edino merilo. Še vedno 
širina prinaša kvaliteto, toda v Izoli smo včasih 
neučakani. Znane stvari, pa vendar jih je 
potrebno od časa do časa ponoviti.

http://members.xoom.virgilio.it/ArgoCiano/
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PREMRLOVA 1, IZOLA / KABELSKA TELEVIZIJA IZOLA

MBEUSKIlINTERNETffUDl
brezplačen priklop na kabelski internet 

s hitrostjo do 1 Mb/s, neomejenim dostopom 
in poštnimi predali za vso družino 

cena modema 1 SIT
Ponudba velja do 23.12.2002 / Vse cene so v SIT brez DDV-a

Tel: 05 66 34 370 e-mail: elta@elta.si J

KOMISIJA ODLOČILA 0 KARDIOKIRURŠKEM CENTRU V IZOLI
V torek se je še enkrat sestala razpisna komisija za izbor koncesionarja za tretji slovenski 
kardiokirurški center, ki bo deloval v izolski bolnišnici. Po neuradnih vesteh je komisija 
ministru za zdravje Dušana Kebru predlagala izbiro Medicinskega centra Medicor d. d. iz 
Pirana, ki ga vodi dr. Metka Zorc. Podrobnosti o izbiri koncesionaija bodo na Ministrstvu za 
zdravje povedali na petkovi tiskovni konferenci.
Kot navaja časnik Delo, je dr. Metka Zorc povedala, da o odločitvi ministrstva še nima nobene 
informacije, da pa bi njihovo podjeje za usposobitev centra potrebovalo kakih pet mesec, 
nabava vse potrebne opreme za kardiokinirški center pa bi jih stala okrog 2,75 milijona evrov.
V podobnem času bi obnovili tudi rehabilitacijski center v Piranu, v prostorih nekdanje 
bolnišnice. Koliko bo zaposlenih in koliko bo operiral dr. Ninoslav Radovanovič pa bodo 
predstavniki Medicora podrobneje predstavili Članom Društva operiranih na srcu prihodnji 
teden na sestanku v Portorožu.
Tudi dr. Tomislav Klokočovnik, ki je ustanovil Zdravstveni zavod za kardiovaskularno 
dejavnost Izola, je zatrdil, da o sklepu razpisne komisije ne ve nič uradnega, zaradi česar ni 
mogel povedati, ali se bo na odločitev ministrstva pritožil. (K.B.)
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Javni razpis
za sofinanciranje programov na 

področju športa v javnem interesu 
v občini Izola za leto 2003

1. Predmet razpisa
Predmet razpisa je sofinanciranje izvajalcev programov, in sicer:
1.1. Športna vzgoja otrok in mladine, za programe :

- športna vzgoja predšolskih otrok
- športna vzgoja šoloobveznih otrok
- športna vzgoja mladine

1.2. Športna dejavnost študentov
1.3. športna rekreacija
1.4. Kakovostni šport - članske ekipe
1.5. Vrhunski šport
1.6. Šport invalidov
1.7. Izobraževanje

2. Pogoji razpisa
1.1. Usposobljenost kandidata : Na razpisu lahko sodelujejo vse pravne osebe 
javnega in zasebnega prava in zasebniki, ki izpolnjujejo predpisane pogoje za 
izvajanje dejavnosti na področju športa ( 3. in 4. člen Pravilnika o merilih in 
vrednotenju športnih programov v občini Izola) in imajo sedež v občini Izola.

Stoort ir~i tori rocii Izola
Sf=>or-t ^ manlfostazlool Isolca

3.2. Program dela in finančni načrt kandidata za leto razpisa.
1.3. Razpisna dokumentacija : interesenti dvignejo razpisno dokumentacijo na 
sedežu Javnega zavoda CKŠP Izola - OE Center za šport na Oktobrski 
revoluciji 1, dodatne informacije v zvezi z razpisom pa dobijo na tel. 
05/640-35-39.

4. Rok in način prijave: vloge s predpisano dokumentacijo, morajo kandidati 
poslati s priporočeno pošiljko ali oddati osebno na naslov prejemnika : CKŠP 
Izola, Kraška 1, p.p. 61, 6310 Izola ; v roku 30 dni od dneva objave v 
Mandraču.
Na ovojnici mora biti napisano sledeče :

1. polni naslov pošiljatelja
2. polni naslov prejemnika
3. pripis " Javni razpis na področju športa za leto 2003 "

5. Postopek obravnave vlog: datum odpiranja vlog je dan po roku prijave. 
Odpiranje ne bo javno. Razpisna komisija bo odprla pravočasno poslane 
prijave in ugotovila, ali prijave izpolnjujejo razpisne pogoje. Vloge, ki bodo 
prispele po razpisnem roku za prijavo, bodo zavržene. Kandidati, ki bodo 
oddali nepopolne vloge, bodo na to opozoijeni, za dopolnitev vloge pa bodo 
imeli na voljo dodatni sedem-dnevni rok. V kolikor kandidat v določenem roku 
ne dopolni vloge bo le-ta zavržena. Programi kandidatov bodo obravnavani na 
podlagi Pravilnika o izvedbi javnega razpisa. Strokovna komisija tudi 
ovrednoti programe na podlagi Pravilnika o merilih in vrednotenju športnih 
programov v občini Izola.

3. Vsebina vloge
3.1. Pisna vloga z navedbo programa oziroma programov prijave in razpisno 
dokumentacijo:

- podatke o članstvu (Obrazec 1)
- dokazilo o usposobljenosti kandidata ( fotokopijo odločbe o 
registraciji od pristojnega upravnega organa in fotokopijo obvestila 
Statističnega urada RS o identifikaciji in razvrstitvi po dejavnosti)
- izpolnjene obrazce za sofinanciranje športnih programov ( od 
Obrazec 2 - Obrazec 19 )

MIKLAVŽEV POPUST

TRICIKLI

IGRAČE
OTROŠKA KOLESA

IZDELAVA PO NAROČILU
-SPECIALNIH KOLES 
-INVALIDSKIH VOZIČKOV
- SPREHAJALNE PALICE, HODULJE
- NAPRAVE ZA PREMAGOVANJE 
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www.gdvritosa.si
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6. Izbrani kandidati bodo o dodelitvi sredstev obveščeni najpozneje v osmih 
dneh po potrditvi Programskega sveta in Sveta zavoda

Center za kulturo, šport in prireditve Izola 
OE Center za šport Izola
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Požar v prostorih DPM

ZVEZDICE SO DOBESEDNO ZAGORELE
V noči s ponedeljka na torek je zagorelo v prostorih, ki jih na ulici 
Ob starem zidovju v Izoli uporablja Zveza prijateljev mladine. Gre 
za prostor v katerem imajo delavnice, televizor in ostale 
pripomočke za takoimenovan prosti čas, kjer se mladi tudi največ 
zadržujejo. Tam so bili spravljeni vsi njihovi izdelki, igrače, 
radijski in tv sprejemnik ter video. Zdaj tam seveda tega ni več, saj 
je požar dobesedno stalil vse izdelke v omenjenem prostoru, kjer je 
ostalo le nekaj zgorele opreme.
Ker je bil prostor povsem zaprt se dejansko ni razvil pravi požar ampak 
je zgolj visoka temperatura dobesedno stalila vse kar je bilo v prostoru. 
Ko so gasilci prišli na pogorišče so le ugotovili, da je pričel najprej 
goreti fotelj, ki je stal zraven termoakumulacijske peči. Ker je ta 
delovala celo noč, se je fotelj tako segrel, da se je vžgal, požar pa je 
uničil še vse ostalo v prostoru. Po prvih ocenah je nastalo škode za 
kakšnih 300 tisočakov.
Seveda pa je največja škoda v tem, daje prostor zdaj neuporaben in 
da se mladi v njem ne morejo več zadrževati. Zato so tudi sami zavihali 
rokave in skupaj z Barbaro Motoh, ki vodi te delavnice, očistili prostor 
ter ga pripravili za obnovo. Zelo verjetno bodo morali gradbinci posneti 
ves omet in prostor na novo ometati ter seveda prebeliti. Poleg tega bo 
treba kupiti novo opremo, predvsem mize, stole in omare, ter druge 
pripomočke brez katerih takšna delavnica ne more.

Izvedeli smo, da so pogorišče že obiskali predstavniki zavarovalnice, 
dva zaboja igrač, ki sojih zbrali v republiški akciji Podari objem in v 
lastni akciji Pomagajmo Dedku mrazu, pa sta trenutno v začasnem 
skladišču na uredništvu Mandrača. Izolskim otrokom jih bodo razdelili 
ob letošnjem Miklavžu in Dedku mrazu.

Priznanje za najbolj urejeno prodajalno

TOKRAT TUDI ZA MANUFAKTURO
Gospodarska zbornica Slovenije je tudi letos organizirala izbor 
Najbolj urejene slovenske prodajalne, tokrat pa je priznanje za 
najbolj urejeno prodajalno v kategoriji prodajaln tekstila in 
obutve priromalo tudi v Izolo. Prejela ga je prodajalna tekstila 
goriške Manufakture, ki že desetletja deluje na Velikem trgu v 
Izoli. Na območju Območne zbornice Koper, je takšno priznanje 
prejelo skupaj šest prodajaln.
Z izvedbo takšnega ocenjevanja urejenosti prodajaln, želijo na GZS 
spodbujati ustvarjanje prijaznih in urejenih okolij za potrošnika in 
zaposlene v posameznih prodajalnah, pa tudi boljšo urejenost prodajaln 
in kakovost prodajnih storitev nasploh. Pri ocenjevanju se upošteva 
tako zunanji izgled trgovine, kot notranja ureditev, preglednost, 
urejenost pomožnih prostorov, pa tudi prijaznost postrežbe.

Vsako leto spomladi izide razpis, na katerega se prijavijo prodajalne, ki 
želijo sodelovati v akciji. V prvem krogu poteka ocenjevanje na nivoju 
Območnih zbornic, najbolj urejene trgovine pa se uvrstijo v republiški 
izbor. Nanj seje tokrat uvrstila tudi izolska Manufaktura, a je bila žal 
konkurenca iz vse Slovenije premočna.

Ker v Izoli premoremo kar nekaj lepo urejenih trgovin, ne bi bilo 
napak, če bi se v takšne akcije vključevali tudi drugi trgovci, saj malce 
tovrstnega tekmovanja prav gotovo ne škodi. (Karmen Bučar)

POMAGAJTE ZVEZDICAM
Ta poziv je seveda namenjen predvsem firmam in zavodom, ki imajo 
opremo ali denar, ki bi ga lahko darovali Društvu prijateljev 
mladine za nakup opreme, ki je zgorela v požara Na Društvu 
bodo veseli vsega, kar bi lahko uporabili pri delu skupine Zvezdice 
in drugih obiskovalcev društvenih prostorov, še najbolje pa bo, če jih 
pokličete na tel.: 05 640 10 20 ali 041 562 176.
Če bi radi prispevali za nakup opreme pa to storite na TRR 
10100-0029189914 s pripisom DONACIJA ZA ZVEZDICE.

DROGI PRIZNANJE ZA 
UREJENO DELOVNO OKOLJE
Droga d.d. je po izboru Gospodarske zbornice Slovenije v okviru 
projekta, v katerem izbirajo najlepše urejene proizvodne obrate, 
zasedla l.mesto med 25 velikimi družbami, ki so se uvrstile v zaključni 
del tekmovanja na državni ravni.
Izbor je potekal v sklopu projekta Urejeno delovno okolje, ki ga že osmo 
leto zapored pripravljajo na Gospodarski zbornici Slovenije ter 
vseslovenskega projekta Moja dežela - lepa in gostoljubna, ki ga 
koordinira Turistična zveza Slovenije.
Na območni ravni je svoje dosežke predstavilo 154 družb. V 
zaključnem delu na republiški ravni je sodelovalo 45 družb - 25 velikih 
in 20 malih ter srednjih podjetij, ki so predstavila izjemno široko paleto 
svojih prizadevanj in dosežkov.
Kot pravijo na GZS, so družbe pokazale velik napredek v primerjavi s 
preteklim letom, ki se kaže predvsem v izpolnjevanju začrtanih ciljev. 
Tako se je oblikovala velika skupina gospodarskih družb, ki le malo 
odstopajo ena od druge, prav vse pa si zaslužijo priznanje za do sedaj 
vložene napore v oblikovanje urejenega delovnega okolja.
Med 25 velikimi družbami, ki imajo prav vse certifikat kakovosti in 
okolje varstveni certifikat, je ocenjevalna skupina razvrstila na 3. mesto 
dve družbi, na 2. mesto tri družbe, 1. mesto pa je pripadlo Drogi d.d., ki 
v tem projektu letos sodeluje prvič.
Komisija je svojo odločitev podkrepila z besedami, daje Droga d.d. na 
novi lokaciji v Izoli primerno uredila tehnološke procese in ustvarila 
druge pogoje, ki ji omogočajo 
takšno raven urejenega 
delovnega okolja. V obražložitvi 
priznanja so še zapisali, da je ob 
dolgoročno oblikovani strateški 
poslovni politiki in poslovnih 
načrtih do leta 2005 še posebej 
pomembno, da je družba zaradi 
vse večje aktualnosti okoljske 
problematike dogradila sistem 
kakovosti s sistemom ravnanja z 
okoljem po zahtevah standarda ISO 14001 Priprava in sprejemanje 
okoljske politike, prepoznavanje in ocenjevanje okoljskih vidikov, 
določanje okoljskih ciljev, priprava postopkov okoljskega 
komuniciranja so bili pomembni koraki na tej poti. Družba je na ta način 
postavila temelje učinkovitega in uspešnega sistema ravnanja z okoljem.

(KB.)
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Violitvejjredsednika države

TRICETRTIZOLANOV JE VOLILO DRNOVŠKA
V nedeljo smo šli spet na volišča, tokrat le za drugi krog volitev predsednika 
države. Udeležba je bila morda celo nekoliko nad pričakovanji (57,04%) 
zato pa ni bila presenetljiva podpora dr. Janezu Drnovšku, ki so jo Izolani 
jasno izrazili že v prvem krogu volitev. Takrat je Drnovšku svoj glas 
namenilo 59,2 odstotkov, Barbari Brezigar pa 16,77 odstotkov vseh, ki so 
prišli na volitve. Strankarski strategi bodo tudi iz tega izida povlekli 
določene ugotovitve, zato jim v pomoč, nam pa kot zanimivost, 
predstavljamo izide glasovanja po posameznih voliščih.

1. DVORANA RDEČEGA KRIŽA
Drnovšek 72.12% (520)
Brezigar 27.88% (201)

2. DVORANA OBČINSKEGA SVETA
Drnovšek 77.84% (569)
Brezigar 22.16% (162)

3. DRUŠTVO UPOKOJENCEV
Drnovšek 79.74% (429)
Brezigar 20.26% (109)

4. KULTURNI DOM
Drnovšek 79.01% (655)
Brezigar 20.99% (20.99)

5. KS LIVADE
Drnovšek 76.37% (740)
Brezigar 23.63% (229)

6. OSNOVNA ŠOLA LIVADE
Drnovšek 76.72% (679)
Brezigar 23.28% (206)

7. HOTELI SIM. ZALIV - RECEPCIJA
Drnovšek 69.35% (604)
Brezigar 30.65% (267)

8. KS JAGODJE - DOBRAVA
Drnovšek 75.00% (165)
Brezigar 25.00% (55)

9. BAREDI - STARA ŠOLA
Drnovšek 76.47% (39)
Brezigar 23.53% (12)

10. PRI JERMANOVIH, ŠARED 34
Drnovšek 72.86% (153)
Brezigar 27.14% (57)

11. CETORE - ZADRUŽNI DOM
Drnovšek 58.33% (35)
Brezigar 41.67% (25)

12. MALIJA - GASILSKI DOM
Drnovšek 68.04% (149)
Brezigar 31.96(70)

13. KORTE - ZADRUŽNI DOM
Drnovšek 64.42% (210)
Brezigar 35.58% (116)

PREDČASNO GLASOVANJE 
Drnovšek 77.61% (104)
Brezigar 22.39% (30)

GLASOVANJE PO POŠTI V DOMOVINI
Drnovšek 85.71% (18)
Brezigar 14.29% (3)

SKUPAJ
Drnovšek 74.71% (5069)
Brezigar 25.29% (1716)

BANKA BO TUDI ZAVAROVALNICA
Banka Slovenije je Banki Koper izdala dovoljenje za posredovanje pri 
prodaji zavarovalnih polic. Zahtevnost storitve posredovanja je za 
pridobitev dovoljenja terjala obsežna dokazila o kadrovskih, tehničnih in 
organizacijskih virih, kot predpogoju za trženje zavarovalniških 
produktov.
Bankassurance oziroma združevanje bančnih in zavarovalniških storitev je že 
dalj časa pomembna usmeritev v zahodni Evropi, kjer se za komitente 
pripravljajo celovite finančne storitve in racionalizirajo stroški poslovne mreže.
V evropskih državah obstajajo različne oblike povezovanja finančnih storitev. V 
Franciji, Španiji, Italiji in Avstriji zberejo banke okrog 60% polic življenjskega 
zavarovanja, v Belgiji 30%, v Veliki Britaniji delež ne presega 20%, še nekoliko 
manjši je v Nemčiji. Povezovanje zavarovalnic in bank se je izkazalo za 
učinkovito predvsem za področju življenjskih zavarovanj.
Ob vključitvi banke na trg zavarovalniških storitev je član uprave Banke Koper 
Igor Kragelj povedal: »Banka je pripravljena za trženje zavarovalniških storitev 
slovenskih zavarovalnic. Pričakujemo, da bomo začeli s posredovanjem pri prodaji 
zavarovalnih polic v naslednjem letu. Začeli bomo s sodelovanjem z zavarovalnico 
Adriatic, v kateri ima Banka Koper 17,5-odstotni delež, ne vidimo pa ovir za 
sodelovanje tudi z drugimi zavarovalnicami Dovoljenje daje predvsem možnost za 
dopolnitev ponudbe, za kar smo naš kader že primerno strokovno usposobili 
Najprej bomo začeli s trženjem enostavnejših zavarovalnih storitev in kasneje 
nadaljevali tudi z nekaterimi paketi oz. storitvami, ki bodo povezovali bančne in 
zavarovalniške.«, (pr)_______

PUM - projektno učenje za mlade
Projektno učenje za mlade je oblika neformalnega izobraževanja, v katerega se 
lahko vključijo mladi med 15 in 25 letom, ki nimajo statusa dijaka ali študenta, 
se izredno šolajo, so brez poklica in niso zaposleni.
Program je brezplačen in poteka vsak dan v dopoldanskem času. Vanj se vključijo 
mladi prostovoljno, s pomočjo mentorjev izoblikujejo načrt za dokončanje šolanja, 
sodelujejo pri delu na posameznih projektih, si ob tem pridobijo nova znanja in 
aktivno preživijo svoj prosti čas.
Program PUM v Kopru deluje že tretje leta Skupina mladih je v letošnjem letu 
zelo motivirana za dokončanje šole, zato se vsako dopoldne pridno učimo; v 
preostalem času delamo na projektih, preko katerih spoznamo marsikaj novega. 
Pogosto povabimo v PUM goste: oktobra je bil pri nas Danijel Černe, glasbenik in 
strokovni sodelavec na Svetovalnem centru za otroke, mladostnike in starše v Kopru.
V mesecu preventive odvisnosti od drog, v začetku novembra, je bil naš gost g. Boris 
Djusič, vodja projekta Človek. Sredi novembra pa nas je po Škocjanskem zatoku 
vodil Borut Mozetič, predsednik Društva za opazovanje in preučevanje ptic.
Ker je načrtov in dobre volje za v prihodnje še veliko, vabimo mlade, ki želijo narediti 
kaj zase, da se nam pridružijo.
Informacije in prijave sprejema Izobraževalni center Memory na Ferrarski 30 (objekt 
Barka) v Kopru, (tel: 631-13-13)

ZAHVALA
Neodvisna lista za Izolo - Mojca se zahvaljuje vsem volilkam in 
volilcem za oddane glasove in zaupanje, ki so nam ga s tem 
izrekli. V občinski svet je bila izvoljena Mojca Ferle 
Brezavšček. Še enkrat iskrena hvala.
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Javni razpis
za sofinanciranje programov na 

področju ljubiteljske kulturne dejavnosti 
v občini Izola za leto 2003

1. Predmet razpisa
Predmet razpisa je sofinanciranje izvajalcev letnega programa ljubiteljske 
kulturne dejavnosti v občini Izola, in sicer:
1.1. Sofinanciranje delovanja kulturnih društev in izvajanja njihovih letnih 
programov
1.2. Sofinanciranje kulturnega projekta v programih društev, ki niso 
registrirana kot kulturna društva

2. Pogoji razpisa
2.1. Usposobljenost kandidata : Na razpisu lahko sodelujejo izvajalci 
ljubiteljskih kulturnih dejavnosti, ki delujejo v okviru registriranega društva 
ali društva, ki izvaja tudi kulturne projekte in izpolnjujejo ostale pogoje iz
2. člena Pravilnika o merilih in vrednotenju programov ljubiteljske kulturne 
dejavnosti v občini Izola) in imajo sedež v občini Izola.

3. Vsebina vloge
3.1. Pisna vloga z navedbo programa oziroma programov prijave in razpisno 
dokumentacijo:

- splošni podatke o društvu (Obrazec K 1)
- dokazilo o usposobljenosti kandidata ( fotokopijo odločbe o 

registraciji od pristojnega upravnega organa in fotokopijo obvestila 
Statističnega urada RS o identifikaciji in razvrstitvi po dejavnosti)

- izjavo odgovorne osebe, da so navedeni podatki v prijavi točni ( 
Obrazec K 2 )

- poročilo o delu društva v letu 2002 (Obrazec K 3 )
- program dela, deajvnosti društva oz. projekt v letu 2003 
(Obrazec K4)

3.2. Razpisna dokumentacija : interesenti dvignejo razpisno dokumentacijo na 
sedežu Javnega zavoda CKŠP Izola - OE Kulturni center na Bazoviški 4, 
dodatne informacije v zvezi z razpisom pa dobijo na tel. 05/641-55-71 ali na 
05/641-35-13.

4. Rok in način prijave: vloge s predpisano dokumentacijo, morajo kandidati 
poslati s priporočeno pošiljko ali oddati osebno na naslov prejemnika : CKŠP 
Izola, Kraška 1, p.p. 17, 6310 Izola v roku 30 dni od dneva objave v 
Mandraču.
Na ovojnici mora biti napisano sledeče :

1. polni naslov pošiljatelja
2. polni naslov prejemnika
3. pripis " Javni razpis na področju ljubiteljske kulturne 

dejavnosti za leto 2003 "

5. Postopek obravnave vlog: datum odpiranja vlog je dan po roku prijave. 
Odpiranje ne bo javno. Razpisna komisija bo odprla pravočasno poslane 
prijave in ugotovila, ali prijave izpolnjujejo razpisne pogoje. Vloge, ki bodo 
prispele po razpisnem roku za prijavo, bodo zavržene. Kandidati, ki bodo 
oddali nepopolne vloge, bodo na to opozorjeni, za dopolnitev vloge pa bodo 
imeli na voljo dodatni sedem-dnevni rok. V kolikor kandidat v določenem 
roku ne dopolni vloge bo le-ta zavržena. Programi kandidatov bodo 
obravnavani na podlagi Pravilnika o izvedbi javnega razpisa. Strokovna 
komisija tudi ovrednoti programe na podlagi Pravilnika o merilih in 
vrednotenju programov ljubiteljske kulturne dejavnosti v občini Izola.

6. Izbrani kandidati bodo o dodelitvi sredstev obveščeni najpozneje v osmih 
dneh po potrditvi Programskega sveta in Sveta zavoda.

Center za kulturo, šport in prireditve Izola 
OE Kulturni center Izola

MIKLAVŽ V IZOLI
V ČETRTEK, 5.11. OB 17.00 bo 

v dvorano JSKD v ulici Giordano Bruno,
prišel Miklavž.
Prireditev organizira Društvo Jona.

VABUENI VSI!

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oddelek za otroke in mladino

vabi otroke od četrtega do šestega leta na uro pravljic,
ki bo v torek, 10. decembra ob 17. uri, 

v pravljični sobi v prostoru starega italijanskega vrtca, Drevored 1. maja 9.
Prisluhnili bomo pravljici Karla Ruhmanna

"Vilibald".
Prijazno vabljeni!

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
ŠTUDIJSKI KROŽEK "POPOTNIŠTVO"

Vas prav prisrčno vabi na potopisno predavanje s projekcijo diapozitivov o
odpravi po severnoameriški reki VUKON 

ki bo v sredo, 11.12. 2002 ob 19. uri
v prostoru starega italijanskega vrtca, Drevored 1. maja 9 

(nasproti policijske postaje).
Naš gost bo tokrat popotnik, fotograf in publicist,

gospod JURE ČEH
Vstop je prost!

Od Boilco 
do iihtilra 
iialska bo 0k 

lurka pntro ~

g/| SILVESTROVANJE/CAP0DANN0
PREDPRODAJA VSTOPNIC / PREVENDITA BIGLIETI

IDEAL TURIST MUSIČ SHOPkopercapodistria / GRAFFIT izouum / MA0NA »ortorožportorose

RIBJA OSMICA SE VRAČA!
Od 15. do 30. decembra bo spet zaživela ribiška 

osmica ob mandraču. V toplem zavetju in 
ob opojnem vonju sveže ribe boste zagotovo 
začutili praznični utrip izolske domačnosti.

25 BEPOP
L ob/alle 20.00 predprodaja/prevendita 1.500 SIT 
^^^^^^^^^^^^predkoncertom/pnmadelconcerto^OOOSfT

3 BIG BAND
ob/alle20.00 vstopnine ni/ ingresso libero

BITCH BOYS + ZMELKOOVV 
+ MURAT&JOSE

^jb/alle 21.00 vstopnina/ingresso 1.200 SIT - z letakom/col volantino 900 ST

nedelja/domenica

29.
ponedeljek/lunedl

ARRIGONIGENERACIJA
TULI0, MAUK0VIC, NELFI, JADRAN, GIANNI, STOJAN, DIAMANTI, 
F IVE FANS, PERPETUM MOBILE, B00MERANG...

^)b/alle20.00 vstopnina/ ingresso 1.000SIT

OTTAVIO BRAJKO
ob/alle 20.00 vstopnine ni / ingresso libero

JEBE'LA CESTA + VILI NOVAK
ob/alle 20.00 vstopnine ni / ingresso libero



Kulturni center Izola Bazoviška 4 / Tel.: 641 55 71

Četrtek, 05.12. ob 20.00 - Kulturni dom
KUD Osp se predstavlja s komedijo 

v režij^Edite Frančeškin

SREČNE VDOVE
Vstopnina: 1.000 sit

Petek. 6.12. ob 19.00 - Galerija Alga
Novoletne čestitke, nakit, miniaturne grafike, umetniško oblikovani predmeti, 

vse to na ogled in za prodajo od petka, 6. decembra dalje v galeriji Alga.

Sobota. 7.12. ob 17.00 - Kulturni dom
Prešernovo gledališče Kranj

Gledališka predstava za otroke

JANKO IN METKA
Vstopnine ni!

Sobota. 14.12. ob 15.00 in 17.00 - Kulturni dom
JSKD Izola

PINGO - Novoletni koncert
Vstopnina: 500 SIT

Nedelja. 15.12. ob 17.00 - Kulturni dom
Glasbeno popoldan

Skupnost Italijanov Pasquale Besenghi degli Ughi

PESMI IZPOD DREVESA
Vstopnine ni!

Javni sklad Republike Slovenije za kulturne dejavnosti 
Območna izpostava Izola

V četrtek, 12. decembra 2002,
bomo ob 19. uri odprli
vrata dvorane v ulici Giordana Bruna 6,
ki jo je Občina Izola 
namenila območni izpostavi 
JSKD Izola za
izvajanje prireditev. S

kino ODEON

Ob tej priložnosti 
bomo otvorili SONCHfl BUORHNH
3. medobmočno razstavo 
primorskih likovnikov
"Arhitekturna dediščina - pastel",
nastopili bodoMef & NOB,
na ogled pa bodo tudi projekcije animiranih filmov
Konija Steinbacherja ter Borisa Benčiča.

JSKD

PODARITE 
KNJIGO
December je čas daril in 
knjiga je gotovo tisto 
darilo, ki so ga veseli 
otroci, mladostniki in 
ljudje v zrelih letih.

v knjigarni GRAFFIT na
Manziolijevem trgu smo pripravili 
veliko lepih knjižnih daril in da bo 
izbira lažja so nekatera med njimi 
naprodaj tudi po znižanih cenah.

V GRAFFITu so pripravili bralni 
kotiček, kjer boste knjigo lahko tuai 
prebrali t preden se odločite za nakup.

«gsjjS|1

ČETRTEK, 5.12., PETEK, 6.12., SOBOTA, 7.12., NEDEUA, 
8.12., PONED., 9.12. in TOREK, 10.12.2002

ZNAMENJA, ob 18.30 in 20.30
(Signs), psihološki triler
Režija: M.Night Shyamalan
Vloge: Mel Gibson, Joaquin Phoenix, Rory Culkin;

SREDA, ll.12.2002
ZNAMENJA, ob 18 30
(Signs), psihološki triler

Art KINO - Odeon
sreda 27.11. ob 20.30 predpremijera
Filmi s 13. ljubljanskega mednarodnega filmskega festivala - LIFFE 2002
sreda 11.12. ob 20.30 uri: predpremiera ljubezenske drame
GOVORI Z NJO - 1IABLE CON ELLA
režija: Pedro Almodovar / igrajo: Javier Camara, Dano
Grandinetti, Leonor Watling, Geraldine Chaplin,
Plesna predstava skupine Pina Bausch. Med gledalci sta v ospredju dva moška; 
prvi joče, drugi spremlja predstavo. S pričujočo simetrijo, sprva absurdno, 
pozneje logično, se zaplet začne. Zgodbi se prepletata in združita s podobnim 
problemom: Mladi medicinski asistent Benigno že več mesecev skrbi za plesalko 
Alicio, ki je po nesreči padla v komo. Mladenič se je zaljubil v negibno dekle, 
pripoveduje ji svoje vsakodnevne doživljaje. Potem sreča svojega soseda iz 
gledališča, Marca, čigar dekle Lydia je po nesreči na bikoborbi prav tako padla v 
komo. Oba moška čakata, da se njuni dekleti prebudita iz globokega sna; prvi 
skrivoma ljubi dekle, ki bi bila v normalnih okoliščinah zanj nedosegljiva, drugemu 
ljubezni ni potrebno prikrivati, vendar čuti, dajo je izgubil za vedno. Prvi verjame in 
upa, drugi dvomi ...Novi film Pedra Amoldovarja, dobitnika oscarja za »Vse o moji 
materii« je tokrat ignoriral vse velike festivale in se najprej predstavil domači 
publiki. Kot vselej govori o ljubezni na svojstven način z veliko razumevanja za 
ženske. Duhovito in inteligentno se loti o minljivosti moških predstav o idealni 
ženski.

tel: 6418 303

DNEVI KITARE V KOPRU - KITARSKI SEMINAR
OD 5. DO 8. DECEMBRA 2002 NA GLASBENI ŠOLI V KOPRU
prof. PAOLO PEGORARO (Italija) prof. STEFANO VIOLA (Italija) prof. MARCO SOCIAS
(Španija)

KONCERT UČENCEV UMETNIŠKE GIMNAZIJE KOPER
Četrtek, 5. decembra 2002, ob 14. uri Dvorana Glasbene šole Koper

KONCERT ŠTUDENTOV AKADEMIJE ZA GLASBO IZ LJUBLJANE
(razred prof Andrej Grafenauer)
Četrtek, 5. decembra 2002 ob 20.30 Dvorana Glasbene šole Koper

KONCERT KITARSKEGA TRIA NAHUAL Mehika 
MAURICIO GONZALES, JOSUE GUTIERREZ, RODRIGO HERRERA 
Petek, 6. decembra 2002, ob 20. uri Dvorana glasbene šole Koper

MARCO SOCIAS Španija
Sobota, 7. decembra 2001 ob 20. uri Dvorana Pokrajinskega muzeja Koper 
v soorganizaciji z Društvom prijateljev glasbe Koper

galerija
IASULA
JANA MIHELJ 
" N0VUM BESTIARIUM"
galerija ALGA
Novoletne čestitke, nakit, miniaturne grafike, 
umetniško oblikovani predmeti,
vse to na ogled in za prodajo od petka, 6. decembra dalje.

KAVARNA * GALERIJA ZVON
10. slikarska razstava

ATEMPI Sni KI mala plastika in olja na platnu

DAMJAN LAKOSELJAC - LAKI
slike v različni tehniki in tematiki / Razstava boodprta do 5. januarja 2003



Dogovor o večji varnosti v v

IGLE NA IGRIŠČU VRTCA LIVADE -DO KDAJ?
Potem, ko je otrok na igrišču vrtca Livade pred dobrima dvema tednoma 
našel odvrženo injekcijsko iglo (in jo tudi prijel- na srečo le za brizgo), je 
vodstvo vrtca na željo staršev prejšnji teden sklicalo pogovor o tej žgoči 
temi.
Seveda bi bilo lepo, če bi se pogovora iudeležilo več staršev, a je bilo že tistih 
dvajset dovolj glasnih in vznemirjenih, da so morda odtehtali odsotnost 
mnogih drugih..„Z zanimanjem so prisluhnili uvodnim besedam ravnateljice 
Tatjane Kodarin, predstojnika urada za Družbene dejavnosti Občine Izola, 
Mirana Žlogarja, predstavnikoma Policijske postaje Izola- pomočniku 
komandirja in odgovornemu za okoliš , kot tudi predstavniku Rdečega 
Križa Slovenije- enota Koper, Borisu Djusiču.
Prisotni smo ob zaključku pogovora sprejeli nekaj sklepov, med drugim, da bo 
ta tekst napisan za Mandrač kot skupna zabeležka srečanja.
Starši smo od ravnateljice tako najprej izvedeli, daje bila prva igla na igrišču 
najdena že pred dvema letoma, od takrat naprej pa vzgojiteljice in strokovne 
delavke dnevno pregledujejo igrišče, preden otroke spustijo nanj. V zadnjem 
času so v roku dveh tednov našli skupno 4 igle, po dve vzgojiteljice, dve pa 
otroci. V skupinah vzgojiteljice otrokom povedo, kaj so našli, kako nevarna 
je igla in zakaj je ne smejo prijeti, a je pri majhnem otroku žal težko določljiva 
tista meja, ko s pretiranim poudarjanjem nevarnosti, dosežemo ravno 
nasproten učinek.
Predstavnik občine je nanizal celo vrsto ukrepov, ki so z razvojem družbe in 
hkrati negativnih pojavov v njej postali nujni pri načrtovanju gradenj vrtcev, 
šol. Od fizičnega varovanja objektov, različnih oblik tehničnega varovanja, 
osvetlitev in mnogih drugih ukrepov, ki vključujejo elemente varnosti in so 
vsako leto vključeni v občinski proračun. Čeprav »ljudski glas« občino Izola 
že leta uvršča med tiste občine, kjer je droge veliko, podatki tega zaenkrat še 
ne dokazujejo. Predstavnika Policije sta pojasnila, da so se odzvali na vsa 
ustna in pisna opozorila s strani vrtca, da vrtec v zadnjem času nadzorujejo 
ves dan, da se okrog igrišča zadržuje okrog 27 mladostnikov, krajanov Livad, 
kot tudi, da ocenjujejo, da so bile igle-podobno ko na Škofijah pred časom 
-odvržene namensko. »Klic v sili« je predstavnik Rdečega Križa, ki dela z

mladimi narkomani na ulici, poimenoval to dejanje. Meni, daje iglo odvrgel 
nekdo, ki na ta način opozaija, prosi za pomoč in v nadaljevanju zelo slikovito 
in pretresljivo prikazal postopek priprave narkomana na njegov »fiks«. 
Predolgo in zamudno opravilo, ki zahteva zbranost in mir, da bi lahko to 
počeli v bližini vrtca, je še dejal.
Starše je seveda strah, kar so dovolj glasno povedali. Droge kot negativnega 
družbenega pojava in vsakodnevnega trepetanja pred tem, da se bo majhnemu 
otroku v vrtcu kaj zgodilo. Kljub temu, da se v vrtcu po svojih močeh trudijo, 
je samo vrtec za preprečitev pojava, premalo. Žal nihče ne more dati 100% 
garancije, da se kaj podobnega spet ne bo zgodilo.Tudi zato, ker se narkomani 
z enega področja selijo na drugo in je umik lahko samo začasen. Tudi zato, 
kot je dejal predstavnik rdečega Križa, ker niti doma nimamo recepta, da naš, 
zdaj majhen otrok, nekoč ne bo odvisnik. Bližina in ljubezen, sta najboljša 
odgovora.

Na skupnem srečanju smo ob zaključku vendarle sprejeli nekaj sklepov:
1. Otrokom, tudi s pomočjo staršev v strokovnih poklicih, predstaviti nevarnost 
droge na način, ki je primeren njihovi starosti
2. Starše o dogajanju v vrtcu kar se le da dobro informirati. Igle, vandalizem in 
podobni negativni pojavi, niso informacije, ki se »skrivajo pod preprogo«.
3. Bolj skrbeti za čistočo vrtca kot doslej: redno pometati pogosto zanemarjena 
stopnišča, očistiti visoko grmovje, pogosteje kot doslej kositi travo
4. Luči na proččelju vrtca naj gorijo tudi ponoči, v roku dveh tednov bo občina 
postavila dva reflektorja, ki bosta osvetljevala igrišče.

Tako kot je odvržena igla morda »Klic na pomoč« mladega narkomana, naj 
bo ta zapis »Klic na pomoč« tistih staršev, ki imamo v vrtcu Livade svoje 
majhne otroke.

ZapisalarNataša Benčič Posega,mama 
Tatjana Kodarin, ravnateljica

December v Izoli
1. nagrada

avtomobil SEAT IBIZA
2. nagrada
PotOVOli|6 V PoriZ za 2 0S6bl (Turistična agencija TWin) 

3., 4. in 4. nagrada
Potovanje s katamaranom v Benetke za 2 osebi

ter: fotoaparati, scanner, tiskalnik, planinski nahrbtnik, kompleti CD in 
kompleti knjig, DVD, naročnina na Mandrač ....

• 3 DVA trafika (Veliki trg, Drevored 1. maja) 
• ART FOTO fotoatelje (Drevored 1. Maja 4a) 

AVTO JEREB avtomobili SEAT, avtooprema (Polje 9.b-ind.cona)
BAN obutev (Cankarjev drevored 4)
CARMEN darila, bomboniera, art&hobby (Sončno nabrežje 10)
CEDRA vrtnarija, cvetličarna (Cankarjev drevored)
Zlatarstvo ČERNE (Manziolijev trg)
ŽAN TRGOVINA oblačila (Drevored t.maja)
Ribarnica DELMAR (Kristanov trg)
DISCONT BTC prodaja pijač (Polje 9e-ind.cona)
DZS Knjigarna in papirnica Žiga Zois (Trg republike)
FINES perilo (Koprska 14)
FOTOOPTIKA RIO (ljubljanska 24)
Frizerski salon ŠIK ŠOK (Simonov zaliv - Morava 25/e)
Frizerski salon IRENA (Pittonijeva 11)
GRAFFIT knjigarna, papirnica, glasba (Manziolijev trg)
Hipermarket SPAR Izola, (Prešernova cesta 49)
JOLLV MODA oblačila (Strma pot 2-Jagodje)

Nagrade 
za tedenska 
žrebanja

potovanja po Sloveniji za 2 osebi 
zlatarski izdelki 

fotoaparat 
kompleti CD plošč 
kompleti knjig

DVD in še kup praktičnih daril

• Mesarstvo RENZO & JANKO (Ul. Prekomorskih briga
• Cvetličarna MIMI (Drevored 1 .maja 4)
• MODERATO CANTABILE oblačila (Simonov zaliv - Morava 25)
• MUZIKALIJE SEVER glasbila (Cankarjev drevored 34)
• OLJKA bomboniera, sadje (Dantejeva ulica)
• OPTIKA IZOLA (Kristanov trg 3)
• Cvetličarna ORHIDEJA (Kristanov trg 4)UVLLI IVIVUH UUIdllld (Ollllld £-Jdyuujt;/ -uitoivuimu j" O /

Trgovina KOLORČEK in EL DORADO (Ul.ob starem zidovju. Nazorjeva 2) • PETEJAN - CICIBAN obutev (Gorkijeva 2)
LILI drogerija (Koprska 28) • PLACER jeans, oblačila za mlade (Ljubljanska 32)
MANUFAKTURA oblačila, tekstil (Koprska ulica, Veliki trg) • REVITA izdelki za zdravo življenje (hotel Delfin)
Market EL DORADO (Kosovelova 32) • RITOSA kolesa in šport (Kajuhova 28- Livade, Koper)
Market VANJA (Prešernova cesta 11) • SANIS športna in druga oblačila (Sončno nabrežje 14)
Market NANOS - HRIB d.o.o. (Pittonijeva 9) • SOČA oblačila, drogerija, tekstil (Sončno nabrežje)
MERCATOR - DEGRO marketi (Market Jagodje, Market Livade, Veliki trg 1, * STEP trgovina, obutev, torbice (Simonov zaliv - Morava 25d)
Ljubljanska 6, Trg republike 4, Ul. Prekom. Brigad 1, Dantejeva 35, • ŠPORT MALA športna oblačila in oprema (Manziolijev trg 1)
Ul ix Korpusa 24 Veluščkova 6) • WIT BOY in SODIUM oblačila za mlade (Drev. 1. maja 4d, Can. drev.-avtposlaja)
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KRIMINALNE
SLOVENCI SMO POMORCI
Neznani storilec je najprej ukradel čoln in ga na koncu še zažgal. 
Čeprav so posredovali tudi gasilci je čoln v celoti zgorel. Par dni 
kasneje pa je neznanec iz čolna ukradel rezervoar z gorivom. Dečki za 
pomorci še poizvedujejo.

VELIK DOLG
Na policijsko postajo je prišla ženska in povedala, da jo je pretepel 
znanec. Vzrok za pretep je menda dolg v višini tisoč (1.000) tolarjev. 
Policisti so zoper nasilneža napisali kazensko ovadbo, ki jo je omenjeni 
potrdil nekaj dni kasneje, ko je isto dolžnico udaril in pljunil.

DODATNI KOMUNALCI
Policisti so v Simonovem zalivu zasačili skupino mladoletnikov, ki so 
tam razmetavali kante za smeti. Ker je ta šport zadnje časezelo 
popularen jih bodo malo povprašali o podobnih dejanjih v Livadah in 
okolici.

KDO IMA PRAV
Voznik je parkiral osebni avtomobil pred trgovino, kar seveda ni ravno 
najboljše mesto. Takrat je iz trgovine prišel možakar in začel kričati ter 
zmerjati voznika, kije tako parkiral. Vročekrvneža bodo dečki poslali k 
sodniku za prekrške.

ZIMA JE PRED VRATI
Na policijsko postajo so prejeli obvestilo, da je v stanovanjski hiši 
zagorel dimnik. Prihiteli so tudi gasilci poklicne enote iz Kopra in 
ugotovili, da so v dimniku zagorele saje. Ogenj so pogasili, materialne 
škode pa ni bilo.

ALKOHOL JE GLASEN
Policisti so morali v gostinski lokal kjer sta dva pivca zahtevala pijačo, 
čeprav se je videlo, da je ne potrebujeta več. Lastnik jima ni hotel 
postreči, zato je prišlo do glasnega prepira, ki se bo za oba žejna končal 
pri sodniku za prekrške.

NEVARNO PARKIRANJE
Sostanovalca sta tudi soparkiralca. Problem je le vtem, da sta oba hotela 
parkirati na istem mestu in tako je prišlo do spora, ki se je končal s 
hudimi žaljivkami, končal pa se bo na Kristanovem trgu.

ZEMLJA JE NESTABILNA
Tako pravita udeleženca dveh padcev, ki sta se pripetila konectedna. 
Najprej je eden od možakarjev zaradi premočne alkoholne podpore 
padel na tla in zglavu udaril ob pločnik. Dobil je ležje poškodbe glave. 
V drugem primeru pa je voznik kolesa z motorjem skupaj z alkoholom 
zapeljal v jarek. K sreči se pri tem ni poškodoval.

ALKOLESTVICA
Tokrat ni bilo rekordov smo pa to popravili s količino povprečnih 
presežkov. Kar dva voznika sta napihala 1.70, eden 1.49, sledijo pa 
1.28, 1.19, 1.16, 0.98 in 0.84 g alkohola na kilogram krvi.

IZOLSKE IZ 112

VAREN AVTORADIO
Popoldan je v Izoli do sedaj neznani storilec pristopil do 
parkiranega osebnega avtomobila Saxo, ki je bil po vsej verjetnosti 
odklenjen in z ležišča izvlekel avtoradio-CD. Lastnico vozila s 
Pirana je oškodoval za 30.000 SIT.

ROP ZA 8.000 Sit
V Izoli smo dne 1/12-2002 ob 08.50 uri izvedeli za kaznivo dejanje 
roparske tatvine. Kaznivo dejanje je prijavil 26-letni Mariborčan, ki 
mu je 27-letni Koprčan, na izhodu Ambasade Gavioli, iz rok vzel 
8.000,00 sit. Oškodovani Mariborčan je sicer pozval Koprčana, da 
mu vrne denar, vendar gaje ta z roko dvakrat udaril v obraz in odšel 
z diskoteke , v krajši akciji je prijet v Kopru.

ŠE EN KOMUNALEC
Sredi noči je NN smetnjak na kolesih, izpred prodajalne v drevoredu 
I. maja v Izoli, odpeljal do stanovanjskega bloka in tam smeti 
prižgal. Smetnjak je zgorel v celoti.

AUDIJE KRADEJO
V Jagodju je neznanec ukradel otroški osebni avtomobilček znamke 
Audi. Kam seje odpeljal z njim ni znano.

MALO JE SPARAL
V izolskem Šparu je varnostnik varnostne službe Obad odkril 
41-letnega Izolana, kateri je pri sprehodu po trgovini nekaj blaga 
spravil v nakupovalni voziček, nekaj pa v svoj žep. V žepu so mu po 
končanem nakupovanju odkrili za 3.700 SIT blaga in zoper njega 
podali kazensko ovadbo.

MITINGA NI BILO
Prvega decembra 1989 so slovenski policisti ob podpori državnega 
vodstva odločno, strokovno in uspešno onemogočili prihod srbskih 
nacionalistov v Ljubljano in s tem preprečili t.i. »miting resnice«. 
Da nebi ta dogodek, ki ima pomembno vlogo v procesu 
osamosvajanja Slovenije, zbledel in utonil v pozabo, je policijsko 
Veteransko združenje Sever za Primorsko in Notranjsko v 
Kulturnem domu Srečko Kosovel v Sežani, na svečani proslavi 
razvilo društveni prapor.

MALI OGLASI
NOVO !!! Servisiranje in prodaja RAČUNALNIŠKE OPREME. 
Krajnik d.o.o. - za Primorsko. Tel.: 040 594 813
- KLIMA NAPRAVO starejšega letnika, lepo delujočo, primemo za delovne prostore, 
izjemno ugodno PRODAM Tel.: 031 604 846,041 738 990
- Fiat UNO, letnik 1985, registriran, ugodno PRODAM Tel.: 031 229 838
- Pridnega NATAKARJA ali NATAKARICO z izkušnjami v strežbi ZAPOSLIMO 

takoj. Tel.: 041 675 - 953
- KLAVIRSKO HARMONIKO Royalstandard (120 basno) s kovčkom prodam 

za 60.000 Sit. Tel.: 041 860 763
- Darilo za sv. Miklavža. Nemška ovčarka, stara 4 mesece je lahko najbolj zvesta 

prijateljica in pomočnica. i'el.:64l 91 12
- IŠČEM VARSTVO - popoldne in ob sobotah. Tel.: 041 925 930 
■ Kupim rabljeno akustično kitaro Tel.: 040 / 770 723
- LESENA OHRANJENA okna z žaluzijami prodam, tel 641 52 45
- DOBRO OHRANJENO KUHINJO z aparati prodam, tel 6419320 popoldan

STOPIMO IZ TEME
Ta teden policisti izvajajo akcijo z zgornjim delovnim naslovom. V tej 
akciji nadzorujejo predvsem pešce in bodo tudi kaznovali tiste, ki bodo 
ponoči hodili po ali ob cesti brez luči ali kresničke. Iz analiz je namreč 
znano, da prav v tem času prihaja do takšnih nesreč in lani so 
obravnavali nesrečo v kateri je pešec dobil hude telesne poškodbe.

MAJftTORAC je tednik Izolanov
Naslov: Velikitrgl, 6310Izola, tel. 05/640 0010,fax. 05/640 0015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 180 SIT.
Založnik / elektronski prelom: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel05/640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354/Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola
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MOTOHOV KOT

RITEM

Banka

SOLARIJ 
ležeči in turbo
FINSKA in 
TURŠKA SAVNA
ROČNA in 
VODNA MAZAŽA

Banka'Koper d.d., Pristaniška 14, 6502 Koper, www.banka-koper.si Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06

URNIK:
ODPRTO VSAK DAN 
od 11.00 do 21.00 
ob ponedeljkih zaprto

_ 1 "T» I iQM»r

sePČEVALiv/f> PESTRA PONUDBA IN UGODNE CENE 
fhstoro e-q TUDI ZA ZAKLJUČENE DRUŽBE

DO 25 OSEB!
ILBJEFm. JLa prednovoletna praznovanja, rojstni dnevi, obletnice...

S.Živkovii / Alictova 3 / Izola / tel: 05/ 64 1 70 76

Vrste kruha 
iti Argeto

PREMRLOVA 1, IZOLA 
KABELSKA TELEVIZIJA IZOLA

POPUSTA

Ponudba velja do 23.12.2002 
Akcija velja v delu mesta Izola, pod Prešernovo cesto 

(KS Haliaetum, KS Staro mesto)

Tel: 05 66 34 370
e-mail: elta@elta.si

Dobra stran kruha


